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Zordayız’ dediler

Türk-İş’e bağlı Konya’daki sendikalar “Zordayız Geçi-
nemiyoruz” sloganıyla oturma eylemi yaptı. TÜRK-İş 

Konya İl Temsilcisi Abdülkadir Tamak, “Krizin bedelini 
işçiler olarak ödemeyeceğiz” dedi.  n HABERİ SAYFA 5'TE

Geleneksel şifa

Konya Numune Hastanesi bünyesinde Tarihi Hemşi-
relik Binasında hizmet veren Geleneksel Tamamlayıcı 
Tıp Ünitesi, binlerce yıldır uygulanan tedavi yöntemleri 

ile hastalara şifa oluyor.  n HABERİ SAYFA 6'DA

RENAULT VE DACİA’DA
SONBAHAR FIRSATI

Konya Büyükşehir Belediyesi Meslek Edindirme 
Kursları ile Aile Sanat ve Eğitim Merkezleri’n-
de yeni dönem kayıtları başladı. 83 KOMEK 

merkezinde birçok alanda eğitimler verilecek.  
n HABERİ SAYFA 2'DE

Konya’nın ihtiyacı olan her türden otomobili 
müşterileriyle buluşturan Çelik Motorlu Araçlar, 
Renault ve Dacia marka otomobilleri eşsiz kam-

panyalarla gündeme getiriyor. 
n HABERİ SAYFA 3'TE

Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, Suriçi 
Çarşısı’nda satışa sunulacak iş yerleri için ihale 
sürecinin ve hak sahiplerine anahtar teslimleri-

nin yakın zamanda başlayacağını söyledi. 
n HABERİ SAYFA 4'TE

SURİÇİ ÇARŞISI 
YATIRIMCI BEKLİYOR

KOMEK BU YIL DA 
SINIRLARI AŞACAK

Bahçeli’ye 
tesbih hediyesi

İddialar asılsız, 
itibar etmeyin!

MHP Konya İl Başkanı Remzi 
Karaarslan ile MHP Konya İl 
Başkan Yardımcısı Orhan Acar 
MHP Genel Başkanı Devlet 
Bahçeli'yi ziyaret etti. Ziyarette 
bulunan Acar’ın oğlu Bekir Efe, 
Bahçeli’ye tesbih hediye etti.
n HABERİ SAYFA 9'DA

Ulusal Hububat Konseyi (UHK) 
bazı yayın organlarında ve 
sosyal medyada çıkan “TMO, 
buğdayı toprağa gömdü” iddi-
alarına ilişkin açıklama yaparak 
bu iddiaların doğru olmadığını 
bildirdi. n HABERİ SAYFA 9'DA

AHİLİK İSLAM’IN DA
YERLEŞMESİNİ SAĞLADI

B37’nci Ahilik Haftası kutlama-
ları her yıl olduğu gibi bu yıl da 

yürüyüşle başladı. 
Programda konuşan Konya Vali 
Yardımcısı Mustafa Gündoğan, 
“Ahilik sadece bir örgütlenme 

değildir. Ahilik; toplumsal, 
hatta siyasi hayatın da önemli 
oluşumlarından biridir. Bu top-
raklarda İslam’ın yerleşmesini 

sağlamıştır Ahilik” dedi.

DAYANIŞMAYI TEMSİL 
EDEN YAŞAM BİÇİMİ 

KONESOB Başkanı Muharrem 
Karabacak; “Ahilik; esnaf ve 

sanatkârlarımızın kimliğini, ahi 
değerlerini ve dayanışma ruhunu 
temsil eden bir yaşam biçimidir” 
diye konuştu. Meram Belediye 

Başkanı Mustafa Kavuş ve Büyük-
şehir Belediyesi Genel Sekreteri 

Ercan Uslu ise ahiliğin ahlaki 
katkılarına dikkat çekti. 

n HABERİ SAYFA 3’TE

Yaklaşık 3 milyon kalfanın arasında Türkiye Kalfası’nın seçildiği ve Ahiliğin makamı olduğunu 
bir kez daha tescilleyen Konya’da 37’nci Ahilik Haftası kutlamaları büyük bir coşkuyla başladı. 

OZUMUZ AHILIK

Akşehir İlçesi’nde yapılacak adalet sarayının 
temel atma töreninde konuşan Adalet Bakanı 

Yılmaz Tunç, Yeni Yargı Reformu Strateji 
Belgesi ile "Yapanın yanına kar kaldığı" algısını 
ortadan kaldıracak düzenlemeleri hayata geçir-

meyi sürdüreceklerini bildirdi.

Hazreti Mevlana’nın adalet tanımını örnekle-
yen Tunç; “Adalet her şeyi yerli yerine koymak-
tır. Adalet, hak edene, hak ettiğini vermektir. 

Dolayısıyla 'yapanın yanına kar kaldığı' bir 
algının vatandaşlarımızda olmaması lazım” 

diye konuştu.   n HABERİ SAYFA 9’DA

ADALET GÜÇLENECEK

Yılmaz Tunç

ESDER’de 
ahilik geleneği
anlatıldı
n HABERİ SAYFA 4'TE

Sağlıkta 
fiziki şartlar 
iyileşiyor 
n HABERİ SAYFA 5'TE

Kullanışlı 
ama zararlı 
olabilir!
n HABERİ SAYFA 6'DA
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Konya Büyükşehir Belediyesi Meslek Edindirme Kursları ile Aile Sanat ve Eğitim Merkezle-
ri’nde yeni dönem kayıtları başladı. 83 KOMEK merkezinde birçok alanda eğitimler verilecek 

KOMEK bu yıl da 
sınırları asacak

Konya Büyükşehir Belediyesi 
Meslek Edindirme Kursları (KO-
MEK) ile Aile Sanat ve Eğitim Mer-
kezleri’nde (ASEM) yeni dönem 
kayıtları başladı. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay, KOMEK’in kurulduğu günden 
bu yana 763 farklı branşta 2 milyon-
dan fazla kursiyere eğitim verdiğini 
hatırlatarak, kendisini yetiştirmek 
ve kişisel gelişimine katkı sağlamak 
isteyen herkes için çalışmaya de-
vam ettiklerini söyledi. KOMEK’in 
Konya genelindeki kurslara yeni 
dönem kayıtlarının başladığını be-
lirten Başkan Altay, “Hem yüz yüze 
hem de dijital eğitim imkânlarıyla 
83 merkezde; 26 yüzme havuzu, 35 
spor ve oyun salonuyla donatılmış 
modern mekânlarda, kursiyerleri-
mizin ihtiyaçlarına uygun eğitimler 
sunmaya devam edeceğiz. Yeni bir 
meslek edinmek, işinde profesyo-
nelleşmek ve yeni arkadaşlıklar 
edinmek isteyen herkesi kursları-
mıza bekliyoruz. KOMEK’e katılmak 
isteyen hemşehrilerimiz, www.ko-
mek.org.tr adresi üzerinden hızlı ve 
kolayca kayıtlarını yaptırabilir” dedi.

SERTİFİKALAR E-DEVLET 

ÜZERİNDEN ALINABİLİYOR
Dijital altyapı sayesinde kayıt, 

yoklama ve sertifikasyon gibi tüm 
süreçler online olarak yürütülecek. 
Başarılı kursiyerler, MEB-Halk Eği-
tim Merkezi onaylı sertifikalarına ve 
e-Devlet onaylı katılım belgelerine 
e-Devlet üzerinden ulaşabilecek.

KUZEM İLE SINIRLARI 
AŞAN EĞİTİMLER

KOMEK Uzaktan Eğitim Merke-
zi (KUZEM), 2024 Güz Dönemi’nde 
yine dolu dolu bir eğitim takvimi 
sunuyor. Kişisel gelişim, bilişim 
teknolojileri, yabancı dil ve sanat 
alanlarında geniş yelpazede eğitim-
ler vermeye devam eden KUZEM, 
İkna Teknikleri, Solidworks ile Ma-
kine Tasarımı, Sosyal Medya Video 
Hazırlama, Patent ve Girişimcilik, 
Aromaterapi, Vantrolog, Hafıza 

Teknikleri, Artistik Çizim ve Drapaj, 
Anlayarak Hızlı Okuma, İspanyolca, 
Python ile Programlama ve daha 
birçok farklı branşla kursiyerlerini 
buluşturacak. Canlı eğitimlerden 
faydalanamayan ve dilediği zaman 
dilediği yerde öğrenmek isteyen va-
tandaşlarımız için de KUZEM Video 
Eğitim Platformu yayınına devam 
ediyor. Binlerce eğitim videosunun 
aktif olarak yayınlandığı ve kayıt 
olduktan sonra ücretsiz bir şekilde 
yararlanılabilen video eğitim plat-
formu için 13 farklı branşta eğitim 
videolarının hazırlığı devam ediyor. 
KUZEM kurslarını başarılı bir şe-
kilde tamamlayan vatandaşlarımız 
e-devlet onaylı katılım belgesine 
sahip olarak bu eğitimleri belgelen-
direbiliyor. 

ANNELER VE ÇOCUKLAR İÇİN 

GÜVENLİ EĞİTİM ORTAMLARI
KOMEK, 3-6 yaş çocukları olan 

kursiyer annelere, güvenli ve eği-
tici çocuk oyun salonları sunuyor. 
Uzman eğitmenler tarafından yürü-
tülen bu alanlarda, çocuklara hem 
eğitici hem eğlenceli aktiviteler 
sağlanırken, anneler de rahatlıkla 
eğitimlerine katılabiliyor.

SPOR VE SAĞLIK 
İMKÂNLARIYLA BİRLİKTE EĞİTİM

KOMEK, sağlıklı yaşamı destek-
lemek amacıyla spor olanakları da 
sunuyor. Step-aerobik, zumba ve 
diyetisyen hizmetlerinin yanı sıra, 
25 Eylül’de başlayacak yüzme kurs-
larına da kayıt alınırken, sauna ve 
buhar odaları da kursiyerlerin kulla-
nımına açılıyor.

KAYITLAR 7 EKİM’E 
KADAR DEVAM EDECEK

Konya merkez ve ilçelerdeki 
83 KOMEK ve ASEM merkezinde 
7 Ekim’e kadar kayıtlar alınmaya 
devam edecek. Spor ve yüzme gibi 
kurslar için kayıtlar ise 25 Eylül’de 
başlayacak. KOMEK kurslarına ka-
tılmak isteyenler, www.komek.org.
tr adresi üzerinden hızlı ve kolayca 
kayıt yaptırabiliyor. n HABER MERKEZİ 

Büyükşehir’in eğitim 
desteği bu yıl da sürüyor

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi, şehir genelinde ilkokul, 
ortaokul ve lise öğrencilerine 
yönelik eğitim desteğini bu yıl da 
sürdürüyor. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, “Şehit ve gazi çocukları ile 
öksüz, yetim, engelli, anne-ba-
bası resmen ayrı, 8. sınıf LGS’de 
binde birlik dilimde olan öğren-
cilerimiz için eğitim desteği baş-
vurularımız başladı. 8 ay süreyle 
verilecek eğitim desteğimizin 
tüm öğrencilerimize hayırlı ol-
masını diliyorum” dedi.

Konya Büyükşehir Belediye-
si, 2024-2025 Eğitim-Öğretim 
Yılı’nda da öğrencilere eğitim 
desteğine devam ediyor. Konya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Uğur İbrahim Altay, Konya Mo-
deli Belediyeciliğin en önemli 
unsurlarından birinin çocuklara 
ve gençlere yaptıkları yatırımlar 
olduğunu ifade etti. Her sene 
olduğu gibi bu sene de eğitim 
öğretim yılının başlamasıyla il-
kokul, ortaokul ve lise öğrencileri 
için eğitim desteği başvurularını 
başlattıklarını kaydeden Başkan 

Altay, “Konya il sınırları içinde 
ikamet eden şehit ve gazi çocuk-
ları, öksüz, yetim, yüzde 40 ve 
üzeri ‘Özel Gereksinimi Vardır’ 
raporu olan öğrenciler, anne-ba-
bası resmen ayrı olup ihtiyaç 
sahibi olan öğrenciler ile 8. sınıf 
Liselere Geçiş Sınavı’nda (LGS) 
Türkiye geneli binde birlik dilim-
de olan öğrencilerimize eğitim 
desteğini 2024-2025 eğitim-öğ-
retim döneminde de sürdürüyo-
ruz. Sosyal Belediyeciliğin model 
olduğu şehir Konya’da yüzler 
gülsün diye gayret ediyoruz. 
Gençlerimiz çalışacak, gayret 
edecek ve ülkemizi daha güç-
lü hale getirecek, biz de onlara 
destek olmaya devam edeceğiz. 
Başvuruları başlayan ve 8 ay sü-
reyle verilecek eğitim desteğimi-
zin tüm öğrencilerimize hayırlı 
olmasını diliyorum” açıklamasını 
yaptı. Konya Büyükşehir Beledi-
yesi’nin ilkokuldan lise son sınıfa 
kadar vereceği desteğe başvura-
cak öğrenciler “egitimdestekleri.
konya.bel.tr” adresinden başvu-
ru yaparak detaylı bilgi öğrene-
biliyor.   n HABER MERKEZİ



Hicrî: 13 Rebiü'l-Evvel 1445  -  Rûmî: 28 Eylül 1439Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436
25 EYLÜL 2024

Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436

KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI

05:13 06:33 12:47 16:10 18:50 20:05

 

      Gece Gündüz
Konya                     13°C      25°C

Karaman               13°C 25°C 

Aksaray                 10°C   24°C

Ankara                   12°C    26°C Hicrî: 21 Rebiü'l-Evvel 1446  -  Rûmî: 25 Eylül

HAVA
DURUMU

3 
H

A
B

E
R

‘Ahilik; yardımlaşma ve 
sosyalleşmenin temeli’

37. Ahilik Haftası dolayı-
sıyla bir kutlama mesajı ya-
yımlayan Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca, tüm es-
naf ve sanatkârların haftasını 
tebrik etti. 

Ahiliğin ecdadımızdan ka-
lan çok kıymetli bir miras ol-
duğunun altını çizen Başkan 
Hasan Kılca, Ahiliğin esnafın 
bir yandan sanat ve meslek 
alanlarında yetişmesini sağ-
larken, bir yandan da onların 
ahlaki yönden gelişmeleri-

ni teşvik eden bütüncül bir 
kurum olduğuna vurgu yap-
tı. Kılca; Ahilik, Anadolu’da 
sürdürülebilir bir sosyo-eko-
nomik düzenin kurulmasın-
da önemli roller üstlenmiştir. 
Yüzyıllar boyu ecdadımızın ve 
medeniyetimizin en temel sac 
ayaklarından biri olan Ahilik, 
Anadolu’dan doğarak dünya-
ya örnek olan ticari, ahlaki ve 
sosyal öğretileri içinde barın-
dırmaktadır” dedi.  
n HABER MERKEZİ

Renault ve Dacia’da 
sonbahar coskusu! 

Konya’nın ihtiyacı olan her tür-
den otomobili müşterileriyle buluş-
turan Çelik Motorlu Araçlar, Renault 
ve Dacia marka otomobilleri eşsiz 
kampanyalarla gündeme getiriyor. 
Araç almak ve bir ‘Renault- Dacia 
sahibi olmanın tam zamanı’ dedir-

ten fırsatları, Satış Müdürü Bülent 
Tutar anlattı. Tutar, iki markada da 
devam eden kampanyaların yanı 
sıra bazı meslek gruplarına özel in-
dirimlerin de olduğunu ifade etti. 

FARKLI MODELLERDE 
ÇEŞİTLİ KAMPANYALAR

İlk olarak Renault marka araç-
lardaki kampanyaları sıralayan 
Tutar, yüzde sıfır faize varan kredi 
imkanı ve ödemede sağlanan diğer 
kolaylıklarla şu anda sıfır araç alımı 
için uygun bir zaman dilimi oldu-
ğunu aktardı. Bu kapsamda mar-
kada kampanyaya dahil modellerle 
ilgili bilgi veren Tutar, “Renault Fi-
nans’tan kredi kullanılması duru-
munda geçerli olan kampanya ile 
Megane Sedan modelinin tüm ver-
siyonları perakende satın alımında 
200 bin TL kredi, 12 ay vade ve yüz-
de 0 faiz oranı ile sunuldu. Renault 
Clio’nun tüm versiyonlarında 200 
bin TL kredi, 12 ay vade ve yüzde 
1,99 faiz fırsatı var. Megane E-Tech 
modelimizde de 350 bin TL kredi, 
12 ay vade ve yüzde sıfır faiz fırsatı 
mevcut.” diye konuştu. 

 TİCARİ MÜŞTERİ VE MESLEK 
GRUPLARINA ÖZGÜ AVANTAJLAR! 

Ayrıca bazı meslek grubu ve ti-
cari müşterilere özgü kampanyaları 

da duyuran Tutar, bu kampanyalar-
la ilgili ise şunları söyledi: “Megane 
E-Tech modelinin tüm versiyon-
larında ticari müşterilere özel 500 
bin TL kredi, 12 ay vade ve yüzde 
0 faiz fırsatıyla bir ayrıcalık tanındı. 
Küçük ve Orta Büyüklükteki İşlet-
meler (KOBİ) ve serbest meslek 
sahiplerine özel, kendilerinin de iş-
lerinde oldukça kullanışlı bir sürüş 
deneyimi sağlayacak olan Renault 
hafif ticari ailesinin Kangoo Van, 
Trafic ve Master ailelerinin tüm ver-
siyonlarında bir kampanyaya gidildi. 
Ticari müşteriler için geçerli olan bu 
kampanya kapsamında araçlar, 300 
bin TL kredi, 12 ay vade ve yüzde 0 
faiz oranı ile sunuldu: Kangoo Multix 
modelinde ise 200 bin TL kredi, 12 
ay vade ve yüzde 0 faiz imkanı var. 
Eczacılara özgü bir kampanyamız 
dahilinde ise tüm binek araçlarında 
geçerli dosya masrafsız kredi ve 10 
bin TL indirim fırsatı Renault Çelik 
bayisinde sizlerle!” 

DACIA, SONBAHARI 
KAMPANYA İLE KUTLADI 

Dacia marka tüm modellerde 
geçerli bir kampanyayla sonbaha-
rın gelişini kutlayan Dacia, Çelik 
güvencesiyle farklı modellerdeki 
kampanyalarına da devam ediyor. 

Tüm Dacia modellerinde geçerli 
bir fırsattan bahseden Tutar, “Tüm 
modellerimizde geçerli 250 bin TL 
kredi, 12 ay vade ve yüzde 3,59 faiz 
oranı şu anda çok cazip! Ayrıca 2024 
Model Yılı Jogger Extreme HYBRID 
140 bg Smart Multi-Mode Otoma-
tik 7 koltuklu (GSR2) otomobilimiz 
ÖTV muafiyetiyle 1 milyon 599 bin 
TL’den başlıyor. Diğer ÖTV muafi-
yeti ise Sandero Stepway Extreme 
Tce 90 bg CVT (GSR2) model aracı-
mızda mevcut. Dacia’da da tüm bi-
nek araçlarda geçerli, eczacılara özel 
dosya masrafsız kredi ve 10 bin TL 
indirim fırsatı bulunuyor.” diye ko-
nuştu. Tutar, kampanyalar hakkında 
bilgi almak isteyen herkesi Renault 
ve Dacia Çelik showroomuna davet 
etti.   n HACER CEYLAN

Yaklaşık 3 milyon kalfanın arasında Türkiye Kalfası’nın seçildiği ve Ahiliğin makamı olduğunu bir kez daha tescilleyen Konya’da 
37’nci Ahilik Haftası kutlamaları büyük bir coşkuyla başladı. Programdaki konuşmalarda ahilik kültürünün önemine dikkat çekildi

‘Konya; Ahiliğin makamıdır’
23 – 29 Eylül tarihleri arasında 

ülke genelinde çeşitli etkinliklerle 
kutlanan 37’nci Ahilik Haftası kut-
lamaları çerçevesinde Konya’da açı-
lış etkinliği 23 Eylül Pazartesi günü 
gerçekleştirildi. Etkinlikler, Konya 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
Başkanı Muharrem Karabacak’ın ve 
Oda Başkanlarının Anıt alanına Çe-
lenk sunumuyla başladı.  Bugün ise, 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği 
Başkanı Muharrem Karabacak, Oda 
Başkanları, Selçuklu Belediye Baş-
kanı Ahmet Pekyatırmacı, Meram 
Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, 
Konya Vali Yardımcısı Mustafa Gün-
doğan, Konya Teknik Üniversitesi 
(KTÜN) Rektörü Prof. Dr. Osman 
Nuri Çelik, Konya Büyükşehir Bele-
diyesi Genel Sekreteri Ercan Uslu, 
vatandaşlar, esnaf ve öğrencilerin 
katılımıyla Ahi Yürüyüşü gerçekleş-
tirildi. Alaeddin Bulvarı üzerinden 
başlayan ve Konya Büyükşehir Be-
lediyesi Mehteran Takımı eşliğinde 
gerçekleştirilen yürüyüş Kapı Cami 
meydanında sona erdi. Buradaki tö-
rende ise kalfalıktan ustalığa geçişi 
temsilen Şed Kuşanma Gösterimi 
yapıldı. Programda protokol konuş-
malarının ardından Konya’da İlin 
Ahisi, İlin Kalfası ve İlin Çırağına 
plaket takdim edildi. 
BİR KALFAMIZ EKSİKTİ, O DA OLDU 

Programda açılış konuşmasını 
gerçekleştiren Konya Esnaf ve Sa-
natkârlar Odaları Birliği (KONESOB) 
Başkanı, Türkiye Şoförler ve Otomo-
bilciler Federasyonu (TŞOF) Genel 
Başkan Vekili Muharrem Karabacak, 
Ahilik Haftası’nın hayırlı olmasını 
dileyerek Konya’nın Ahilik makamı 
olduğunun tescillendiğini belirtti. 

Muharrem Karabacak, “Harama 
bakma, haram yeme. Doğru, sabırlı, 
dayanıklı ol. Yalan söyleme, kimseyi 
kandırma, kanaatkâr ol. Yanlış ölç-
me, eksik tartma. Ahinin eli, kapı-
sı, sofrası açık olmalı. Gözü ve dili 
kapalı olmalı. Gelen gelsin saadete, 
giden gitsin selametle” sözleriyle 
barışın, huzurun, doğruluğun ve er-
demli toplum oluşturmanın formü-
lünü veren Ahi Evran’dır. Ahi Evran 
başta olmak üzere, bütün ahi, esnaf 
ve sanatkârlarımıza Yüce Mevla’dan 
rahmet diliyorum. Ahilik; esnaf ve 
sanatkârlarımızın kimliğini, ahi de-
ğerlerini ve dayanışma ruhunu tem-
sil eden bir yaşam biçimidir. Bu özel 
haftada ahiliğin esnaf için önemini 
bir kez daha hatırlatmak istiyorum. 
Ahilik sadece bir meslek örgütlen-
mesi değil, aynı zamanda kardeşlik, 
dayanışma ve karşılıklı yardımlaşma 

üzerine kurulmuş kültürdür. Ahilik 
geleneği; çıraklık, kalfalık, ustalık 
gibi aşamalardan oluşarak mesleki 
bilgi ile becerilerin nesilden nes-
le aktarılmasını sağladı. Usta-çırak 
ilişkisi de karakter gelişimi ve ahlaki 
değerlerin kazandırılması açısından 
büyük bir öneme sahiptir. Ahilik 
insan ilişkilerini de güçlendirmiş-
tir. Bugün bu değerleri yaşatmak, 
gelecek nesiller aktarmak hepimi-
zin sorumluluğu. Ahilik kültürü 
geçmişten gelen bir miras olmanın 
ötesinde, geleceğe taşımamız ge-
reken bir konudur. Sevgili esnaf ve 
sanatkârlar; sizlerin özverisi, çalış-
ması, toplumumuzun kalkınmasın-
da önemli unsurlardan biridir. Esnaf 
ve sanatkârlarımızı kutluyor, onlara 
olan saygı, sevgimizi bir kez daha 
ifade etmek istiyorum. Hep birlikte 
ahilik kültürünü yaşatmaya, geliştir-

meye ve yaymaya devam edeceğiz. 
Esnaflarımızın derdiyle dertlenme-
ye, onların sorunu için çözüm bul-
maya da devam ediyoruz. Ayrıca 
2018 yılının Türkiye Ahi’si Kon-
ya’dan seçilmişti. Kırşehir’deki ödü-
lü Konya aldı. 2019 yılındaki Türkiye 
Çırağı ödülünü yaklaşık 3 milyona 
yakın çırağın içerisinden Konya al-
mıştı. 2020 yılını da boş geçmedik. 
2020’nin Ahilik Haftası’nın Türkiye 
Çırağı yine Konya oldu. Bir kalfamız 
eksikti. Yaklaşık 3 milyon kalfanın 
arasında Türkiye Kalfası seçilerek 
‘Konya Ahiliğin makamı’ olduğunu 
bir kez daha tescillemiş oldu” diye 
konuştu. 

EKONOMİ AHLAKTAN 
BAĞIMSIZ DEĞİLDİR 

Konya Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreteri Ercan Uslu, Ahilik Haf-
tası’nın hayırlı olmasını dileyerek 

Ahiliğin kardeşlik olduğunu söyledi. 
Ercan Uslu, “Kardeş olmazsa, Ahilik 
diye bir şey olmaz. Bugün herkesin 
kendisini merkeze koyarak yaşama-
ya çalıştığı ve kapitalist bir anlayışla 
ticaretin yapıldığı bu ortamda Ahilik 
tam bir ilaç olacaktır. Medeniyetimi-
ze, ticaret ahlakımıza dönmemiz için 
Ahilik; kilit rolündedir. Ekonomi; ah-
laktan bağımsız değildir. Günümüz-
de yaşadığımız ekonomik sorunların 
bile temelinde büyük oranda ahlaki 
sebepler yatıyor. Büyük bir mede-
niyetin evlatlarıyız. Ahlaka uygun 
değerleri tekrardan kendimiz yaşa-
yarak ve insanlara yaşatarak iyilik 
yolunda önemli katkılarımız olabilir” 
ifadelerine yer verdi. 
ESNAFLIK ÇOK ÖNEMLİ BİR MESLEK 

Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, “Yürüyüşle bu-
raya gelirken trafik kapandığı 

için amcalarımızdan biri, ‘Her 
şey bitti, bu mu kaldı’ dedi. Evet 
bu iş olmazsa hiçbir iş olmaz as-
lında. Ahilik kelimesinin önemini 
ve ne demek olduğunu, yıllarca 
esnaflık yapmış birisi olarak bili-
yorum. Hayatımda okuduğum en 
büyük okul, esnaflık okuluydu. 
Birçok şeyi çalıştığım o dükkan-
lardan, babamdan ve komşular-
dan öğrendim. Gerçekten esnaf-
lık kıymetli bir şey ve mühim bir 
çatı. Ustasının yanında yetişen 
bir çırak gerçekten hayatla ilgili 
hem maddi hem de manevi yön-
den her şeyi almış oluyor. Kültü-
rümüz yoksa beton yığını dük-
kanların, caddelerin hiçbir önemi 
yok” şeklinde konuştu. 

AHİLİK TOPLUMUN ÖNEMLİ 
OLUŞUMLARINDAN BİRİSİDİR 
Konya Vali Yardımcısı Mus-

tafa Gündoğan ise şunları söy-
ledi: “Ahilik Haftasını 37 yıldır 
kutluyoruz ama kökü 12. yüz-
yıla kadar uzanan bir kültürdür 
Ahilik. Demek ki bazı şeyleri 
unutmuşuz ki, 37 yıl önce Ahi-
liğin tekrardan hatırlanması için 
kutlama geleneği başlatılmış. Bu 
noktada maksat sadece geçmişte 
olan bir kültürü yad etmek değil, 
asıl maksat; o kültürü oluşturan 
ahlakı tekrardan hatırlatmak-
tır. Ahilik Teşkilatı bundan yıllar 
önce Ahi Evran’ın bazı esnafları 
örgütlemesiyle başlamış olsa da 
sadece bir örgütlenme değildir. 
Ahilik; toplumsal, hatta siyasi 
hayatın da önemli oluşumların-
dan biridir. Bu topraklarda İs-
lam’ın yerleşmesini sağlamıştır 
Ahilik.”   n TUBA KAYA

Kırma gönlü üzüntü de zaten
Kırılan bensem kıran sensin
Kırmakla eline ne geçer 
Kendine dön bak kervan döner bilsen

Üzülme kalbim dayan
Üzüntülü kalple sığın
Yüceler yücesine güven
Kendine dön bak kervan döner bilsen

Acıya sabret metanetli ol
İnsanlara sabret hoşgörülü ol
Dile sabret dualı ol
Kendine dön bak kervan döner bilsen

Başı belaya tutanlar
Aşk kayıtına girirler
Aşkın derdine girenler
Baş derdinde hiç değiller.

Hakikatte herkes birdir
Dünya bilesin rüyadır
Zanla yürünmez ki ey can
Kendine dön bak kervan döner bilsen.

KIRMA GÖNLÜ!

haber@konyayenigun.com
FERDA GÜNERİ

Muharrem KarabacakErcan UsluMustafa KavuşMustafa Gündoğan



Ticaret ve meslek ahlakını 
temel alarak toplumda önemli 
bir rolü olan ‘ahilik’ geleneği, 
Ahilik Haftasıyla anılıyor. Ahi-
liğin temel esasları ve günü-
müzde ahiliğin önemini Esnaf 
ve Sanatkarlar Derneği (ES-
DER) Genel Başkanı Mahmut 
Çelikus anlattı. Konya Ticaret 
Odası’nda yapılan konferansa 
ESDER Genel Başkanı Çelikus, 
ESDER Konya Şube Başkanı La-
tif Işık, AGD Konya Şube Baş-
kanı Durmuş Ali Kara, Saadet 
Partisi Konya İl Başkanı Meh-
met Demirel, Saadet Partisi Ge-
nel İdare Kurulu Üyesi Hüseyin 
Saydam, sivil toplum kuruluşu 
temsilcileri, esnaf ve vatan-
daşlar katılım sağladı. ESDER 
Konya Şube Başkanı Latif Işık, 
ahlak ve maneviyatın ahiliğin 

ilk kaidelerinden biri olduğu-
na dikkat çekerek, günümüzde 
ise ahiliğin gençlere aktarılma-
sı gerektiğine işaret etti. Işık, 
gençlerin ahilik düsturuyla ye-
tiştirilmesini, bataklıkta gül ye-
tiştirilmeye benzetti. 

‘AHİLİK, İKİ GÜNÜ BİRBİRİNE 
DENK OLMAMAK DEMEK’ 
Ahiliğin ahlaktan doğan de-

ğerli bir fikir olduğuna dikkat 
çeken ESDER Konya Şube Baş-

kanı Latif Işık, ahilerin yiğit ve 
cömert olmalarının yanı sıra 
ellerine ve dillerine de sahip 
olmaları gerektiğinin sıklıkla 
ifade edildiğini aktardı. Ahilik-
te dayanışma ve yardımlaşma-
nın önemine vurgu yapan Işık, 
“Ahiler, hiç ölmeyecekmiş gibi 
yarını için çalışıp; yarın ölecek-
miş gibi ise ahiretine çalışırlar. 
Ahilik demek, iki günü birbirine 
denk olmamak demek.” dedi. 

‘AHİLİK, TÜRK İSLAM BİRLİĞİNİN 
KURULUŞUNA MAYA!’

Ahilerin Türk İslam birlikleri-
nin kuruluşunda da büyük önem 
sahibi olduklarına işaret eden 
Işık, “Ahiler, vakıflar kurarak Türk 
İslam birliğinin kuruluşuna maya 
oldular. Günümüzde de ahilik 
bize önderlik yapabilecek bir ha-
zinedir. Ahilikten öğreneceğimiz 
çok şey var. Necmettin Erbakan 
hocamızdan da biliyoruz ki ahilik, 
ahlak ve maneviyat olmadan tam 
olmaz! Bugünün gençliğine de 
ahiliği, çıraklık, kalfalık ve ustalık 
mertebeleriyle anlatmalı; bunun 
için ise ilk basamakta gençlere 
ahlak ve maneviyatı öğretmeliyiz. 
Günümüzde bu durum, bataklık-
ta gül yetiştirmeye benziyor.” İfa-
delerini kullandı. 
n TÜLİN ŞEKER
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Zaman zaman beni ziyaret 
eden genç kardeşlerimizle soh-
bet ediyoruz. Benim sıkça üzeri-
ne durduğum konu okumak olur 
elbette. Benden kitap istendiği 
zaman ne kadar sevinirim tarif 
edemem!

Öyle ya ümmi olan peygambe-
rimize Cenabı Allah’ın ilk emri oku 
olmamış mıdır?

Emir verdi Allah Resulüne il-
kin,

Oku yaratanın adıyla oku!
Gel yiğidim sende aynı heye-

canla silkin,
Besmele ile fırlatalım hedefe 

oku!
İslam’ın ilk emri “oku” dur. 

Neden oku diyecek olursak kai-
nattaki her nesneyi tanımak, bil-

mek ve ilahi hikmetleri görmek 
için Rabbimiz; “Yaradan Rabbi-
nin adıyla oku” (Alak/1) buyur-
muşlardır.

Okumak elbette ruhu yüceltir. 
“Galû bela” derken, elif bayı, A B 
C yani harfleri birbirine tutturarak, 
okuyarak, yazarak dünyadaki öde-
vimizi yapmaya başlıyoruz öyle 
değil mi?

Toprağı pişirip tabletlere, ka-
zıyarak taşlara, boyalarla derilere, 
kâğıtlara ve günümüzde ise bant-
lara, cıdılere insanoğlu yazmış 
hala yazıyor. Niye yazıyor okun-
sun diye. Hem dünyevi hem de 
uhrevi olarak faydalı olmak mut-
luluğuyla kendinden sonrakilere 
de miras bırakır.

Evet, insanoğlu mirasyedidir. 

Kendinden öncekiler-
den aldığı mirası daha 
da geliştirerek kendin-
den sonrakilere miras 
bırakmaktadır. İlimle 
bilgiyle dolu kitaplar; 
insanı hem bedenen 
hem de ruhen olgun-
laştırır. Bu olgunluğa 
erişmek ancak ve an-
cak okumakla olur.

Neyi okuyacak sın 
elbette kitabı yani ya-
zılanları okuyacağız. Kitaplar ge-
cenin zifiri karanlığında okuyana 
ışık olur. Bu aydınlıkla yolumuzda 
sağ salim ilerler hedefimize ulaşı-

rız.
Ahırı görenlerle 

ahiri (sonrası, gele-
cek) görenler bir de-
ğildir. Kişinin değer 
kıymeti neyi arıyorsa 
o kadardır. 

Rahmetli Neşet 
Ertaş’ın “Ahirim sen-
sin” diye şarkısı vardı 
değil mi?

Cahildim dünya-
nın rengine kandım.

Hayale aldandım boşuna yan-
dım.

Seni ilelebet benimsin san-
dım,

Ölürüm sevdiğim zehirim 
sensin.

Evvelin sen oldun ahirim sen-
sin!

Hz. Mevlana HAMDIM, PİŞ-
TİM, YANDIM derken bu merha-
leleri okumakla geçmiştir. Bugün 
dünyanın tanıdığı alim haline 
gelmiştir. Kitaplarla arkadaş dost 
olanın bu dostluğu onun olgun-
laşmasına yeni yeni bilgiler elde 
ederek dünyanın sırlarını çözüyor. 
Ahirete giden yolda rehber olmak-
tadır. Bütün dinlerin kitabı vardır. 
Halk arasında;

     Anlattığın şeyler kitaba sığ-
maz-Ne terbiyesiz kitapsız adam-
mış-Kitap gibi adam-Hak üzere ki-
tabımızın emrettiği üzere yaşamak 
isterim-gibi sözleri hep duyarız.

       Kitap insan ruhunu yücelt-
mesine vasıta olduğunu teyit ede-
cek binlerce sayfa yazı yazabiliriz. 
Sevgili gençler bu imtihan dünya-
sında başarılı olmak istiyorsak ve 
öbür aleme ham meyve gibi git-
mek istemiyorsak bolca okumalı 
sonrasında da başkalarının oku-
masına vesile olmalıyız.

 Ne dersiniz bugünden tezi yok 
başlayıverelim ve okuyalım, oku-
yalım!

Ancak, okumayı diploma ola-
rak görmeden okuyalım. Enver 
Hocamın dediği gibi;

“Oku!” emrini “DİPLOMA” 
olarak anlamanın bedelini çok ağır 
ödüyoruz!

Bugün genelde ne çekiyorsak 
diplomalı cahillerden çekiyoruz.

GENÇLERLE OKUMAK ÜZERİNE SOHBETTEN!

haber@konyayenigun.com
AHMET YILDIZ

Meram Belediyesinin Türki-
ye’ye örnek dönüşüm çalışması 
Sahibata Mahallesi Şükran Kentsel 
Dönüşüm Projesi Suriçi Çarşısı’n-
da yapımı tamamlanan ilk etap iş 
yerleri, ofisler ve mağazalar için 
satış süreci başladı. Bu çerçevede, 
dev projede yerini almak ve biri-
kimlerini karlı bir yatırıma dönüş-
türmek isteyenlere yardımcı olmak 
amacıyla belediye tarafından açılan 
‘Suriçi Çarşısı İrtibat Bürosu’ da ça-
lışmalarına başladı.    

BAŞKAN KAVUŞ; 
“ŞEHRİN MERKEZİNDE BÖYLE 

BİR FIRSAT KOLAY KOLAY 
BİR DAHA ÇIKMAZ” 

İrtibat bürosunu ziyaret eden 
Meram Belediye Başkanı Mus-
tafa Kavuş, çalışmalar hakkında 
irtibat bürosu ekibinden bilgi 
aldı. İncelemelerinin ardından 
iş yerlerinin satış ve ihale süreci 
hakkında açıklamalarda bulunan 
Başkan Mustafa Kavuş, yakın 
geçmişte lansmanı yapılan Suri-
çi Çarşısı’nın şehrin ve Meram’ın 
en değerli yatırımlarından biri 
olduğuna vurgu yaptı. O günden 
bu yana tüm yatırımcıların satışa 
ne zaman çıkılacağı noktasında 
merak yaşadığını ifade eden Baş-

kan Kavuş, “Çarşımıza yoğun bir 
ilgi oldu. Çünkü şehrin merkezin-
de bir konumu var. Kalabalık bir 
nüfusa hitap ediyor. Turizm desti-
nasyonlarına çok yakın ve Bedes-
ten Çarşısı ile iç içe. Konya’nın en 
değerli yerinde böylesi ofislerin, 
iş yerlerinin ve mağazaların bir 
daha olma ihtimali çok zayıf” 
diye konuştu.    

BAŞKAN KAVUŞ; “İRTİBAT 
OFİSİMİZ, HEMŞEHRİLERİMİZE 

KOLAYLIK SAĞLAMAK İÇİN HİZMETTE” 
Bu değerli iş yerleri için ihale 

ile satış yapılacağını ve bu nokta-
da vatandaşlara yardımcı olmak, 
daha rahat bilgi alabilmelerini 

sağlamak amacıyla irtibat büro-
su oluşturduklarını ifade eden 
Başkan Kavuş, açıklamasını şöyle 
sürdürdü; “Hemşehrilerimiz, me-
rak ettikleri soruların yanıtlarını 
çarşının hemen yanı başında bul-
sunlar diye ofisimizi hayata geçir-
dik. Böylelikle bilgi alırken hem iş 
yerlerini görebiliyor hem de satın 
almayı düşündükleri yerleri geze-
biliyor. İlgilenen tüm hemşehrile-
rimizi ofisimize bekliyoruz. On-
ların büromuzu ziyaretleri ihale 
süreci için de çok önemli. Çünkü 
iş yerlerini aynı anda değil sırayla 
ihale edeceğiz, gelen talepler de 
bu sırayı belirleyecek.” 

BAŞKAN KAVUŞ; “HAK SAHİPLERİ 
ÖNÜMÜZDEKİ GÜNLERDE 

ANAHTARLARINI TESLİM ALACAK” 
İhale sürecinin yakın zamanda 

başlayacağını ifade eden Başkan 
Mustafa Kavuş, bir, bir buçuk ay 
içinde ihaleleri tamamlanmayı he-
deflediklerini belirtti. Mağaza, ofis 
ve dükkan sayısının kısıtlı oldu-
ğunu da hatırlatan Başkan Kavuş, 
müracaat için vakit kaybetme-
meleri noktasında uyardı. Suriçi 
Çarşısı’nda hak sahibi olanlara ise 
önümüzdeki günlerde anahtarları-
nı teslim edeceklerinin müjdesini 
veren Başkan Kavuş, “İnşallah ma-
ğazalarının, dükkanlarının, ofisleri-
nin açılışlarını da hak sahipleriyle 
birlikte yapacağız. Buranın canlan-
dığına, renklendiğine birlikte şahit 
olacağız” şeklinde konuştu.  Öte 
yandan Meram Belediyesinden 
yapılan açıklamada, Suriçi Çarşısı 
hakkında detaylı bilgi almak iste-
yen vatandaşların Sahibata Ma-
hallesi Suriçi Çarşısı’nda bulunan 
irtibat bürosunu ziyaret edebile-
cekleri belirtildi. Bunun yanı sıra 
surici.meram.bel.tr internet adresi 
ya da 444 3 042 no’lu telefonun da 
yatırımcıların hizmetinde olduğu 
ifade edildi.   n HABER MERKEZİ 

Surici tamam
Ukdem, Selçukya’da 
okurlarıyla buluştu 

Konya'nın sevilen yazar-
larından Hasan Ukdem, Sel-
çukya Kültür Sanat Derneği 
bünyesinde kurulan (SKY) 
Selçukya Kültür Yayınların-
dan çıkarmış olduğu 7. kitabı 
'Egonya' ile okurlarıyla buluş-
tu. Yazar Hasan Ukdem, Sel-
çukya Kültür Sanat Evi'nde 
düzenlediği imza gününde 
hem kitabını tanıttı hem de 
şiir severlerle bir araya geldi.

Selçukya Kültür Sanat Der-
neği Başkanı Av. Fatma Şeref 
Polat, derneğin onursal Başka-
nı Prof. Dr.Saim Sakaoğlu  ve 
Konya kültür sanat camiasının 
önde gelen isimlerinin  katıl-
dığı programda konuşan Yazar 
Ukdem yeni kitabını anlaatığı 
konuşmasında: "Bugün benim 
için güzel bir gün. Egonya ki-
tabımın imza gününde bütün 
dostlarımızla beraber olduk. 
Egonya benim 7. kitabım. Ay-

rıca 6. şiir kitabım. Bir tane 
de hatırat kitabım bulunuyor. 
Eski mahalle hatıralarımı 'Za-
manın Behrinde Araplar Ma-
hallesi' kitabımda yazmıştım. 
Diğerleri hep şiirlerden olu-
şuyor. Egonya biraz daha özel. 
Çünkü özel bir insana yazıl-
mış bir kitap. Tamamen aşk 
şiirlerinden oluşan, isimleri 
olmayan, her biri 1'den 41'e 
kadar numaralandırılmış şiir-
lerden oluşuyor ve sevda, ay-
rılık, özlem, hasret konularını 
içeriyor. Kitabımın girişinde 
'Egonya'nın Sırrı' diye bir hi-
kaye bulunuyor. Şiirler bunun 
arkasından geliyor. Her şiirin 
başında Ünlü romanlardan 
alınmış aşk, sevda sözlerinden 
epigraflar var” ifadelerine yer 
verdi. Program günün anısına 
çekilen hatıra fotoğrafları ile 
sona erdi.  
n HABER MERKEZİ

‘Bataklıkta gül yetistireceğiz!’

Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, Suriçi Çarşısı’nda satışa sunulacak işyerleri için 
ihale sürecinin ve hak sahiplerine anahtar teslimlerinin yakın zamanda başlayacağını söyledi

Yunak’ta ‘‘Çocuk Gülerse 
Dünya Güler” projesi

Kaymakamlık Sosyal Yar-
dımlaşma ve Dayanışma Vakfı 
(SYDV), eğitim ve yaşam kali-
telerinin artırılması için yakın-
dan ilgilendiği yetim ve öksüz 
çocuklara yönelik çalışmalar 
ve etkinlikler yapıyor. Kay-
makam Özgür Pelvan, “Çocuk 
Gülerse Dünya Güler” proje-
si kapsamında doğum günü 
sürprizi düzenledi.

 Yunak İlçe Kaymakamı 
Özgür Pelvan, “Çocuk gülerse 
dünya güler” projesi kapsa-
mında yetim ve öksüz çocukla-
ra sürpriz doğum günü etkin-
liği düzenledi. Yetim ve öksüz 
çocuklarımızın yüzleri doğum 
günü sürprizleri ile gülüyor. 
Kaymakam Özgür Pelvan, ök-
süz ve yetim çocuklara çeşit-
li hediyeler ile doğum günü 
Kutlaması yapan. Kaymakam 

Pelvan şöyle konuştu: "Öksüz 
ve yetim çocuklar her zaman 
bizim hatırımızda olduğunu, 
onlarla beraber bu ilçede yaşa-
dığımızı yine beraber bu ilçeye 
daha değerli kılacağımızı be-
lirtmek istedik. Ben bu yavru-
larımızın geleceklerinin daha 
güzel olmasını canı gönülden 
arzu ediyorum. Biz düşünce 
ve gönül olarak her zaman on-
ların yanındayız. Yine biz, dev-
letimiz ve milletimiz için bir 
şeyler yapacaksak, bu milletin 
bağrında yetişmiş, aynı keder 
aynı hüzünle beraber olduğu-
muz nesille yapacağız." Yunak 
halkı böyle bir proje ile öksüz 
ve yetim çocukların yüzünü 
güldüren Kaymakamımız Öz-
gür Pelvan’a sonsuz teşekkür 
ederek böyle projelerin çoğal-
masını istedi.  n HABER MERKEZİ
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Sağlık hizmetlerinde fiziki şartlar iyileşiyor

Türk-İş’e bağlı Konya’daki sendikalar “Zordayız, Geçinemiyoruz” sloganıyla oturma eylemi yaptı. 
TÜRK-İş Konya İl Temsilcisi Abdülkadir Tamak, “Krizin bedelini işçiler olarak ödemeyeceğiz” dedi

‘Gecinemiyoruz!’
Türkiye genelinde olduğu gibi 

Türk-İş’e bağlı Konya’daki sendi-
kalar “Zordayız Geçinemiyoruz” 
diyerek, basın açıklaması yaparak iş 
yerlerinde 1 saatlik oturma eylemi 
yaptılar.  

Konya’daki oturma eylemleri 
hakkında açıklama yapan TÜRK-
İş Konya İl Temsilcisi Abdülkadir 
Tamak, ekonomik krizin bedelini 
işçiler olarak bizler ödemeyeceğiz 
diyerek, “Bugün yine bir aradayız. 
Sıkıntılarımız artarak devam ediyor.  
Hayat pahalılığı, Satın alma gücü-
müzdeki gerileme, Adaletsiz vergi 
sistemi, Kamu işyerlerinde ücret 
dengesizliği, İşsizlik, Güvencesiz 
çalıştırma ve Kayıt dışı ve mülteci 
istihdamı gibi sorunlar, başta işçi-
ler olmak üzere, toplumun büyük 
bir bölümünün yaşama şartlarını 
ağırlaştırmaktadır. Yani mutlu bir 
azınlık dışında halkımız geçim sı-
kıntısıyla mücadele etmektedir. Ya-
şadığımız sorunlara dikkat çekmek 
için önce geçtiğimiz ay 81 ilde ba-
sın açıklaması yaptık. On binlerce 
işçinin katıldığı mitingler yaptık. 
Sesimizi duyurmak istedik” dedi. 

GEÇİM ŞARTLARI 
AĞIRLAŞIRKEN, BU DÖNEM 

KADAR YOKSULLUK GÖRÜLMEDİ 
Abdülkadir Tamak geçim şart-

larının giderek ağırlaştığına ve bu 
dönem kadarda yoksulluğun görül-
mediğine dikkat çekerek, “Geçmiş 
yıllarda da ekonomik krizler yaşan-
dı. Geçim şartları ağırlaştı. Ancak 
bu dönemde olduğu kadar yoksul-
luk görülmedi. Kaldı ki açıklanan 
enflasyon yaşadığımızı gerçeğin 
çok uzağındadır. Bizi yansıtmıyor. 
Açıklanan resmi enflasyona göre 
belirlenen ücret zammı bizi daha 
da yoksullaştırıyor. Gerçek enflas-
yon oranları açıklanmazsa bu kayıp 
daha da artacaktır. Enflasyonun bir 

an önce gerçek seviyesinde açık-
lanması için gerekli adımlar atıl-
malıdır. İşçiler enflasyonun sebebi 
değildir. Enflasyonu düşürmek için 
fedakârlığı kazancını ve servetini 
artıranlar yapmalıdır. Ülkemizde 
gelir adaletini sağlamak için vergi-
de adaletin sağlanması gerekir.  Az 
kazanandan az çok kazanandan çok 
vergi alınmalıdır. Gelir vergisi oranı 
bütün işçiler için yüzde 15’de sabit-
lenmelidir. İşçilere yapılan sosyal 
amaçlı ödemelerden vergi kesil-
memelidir. Enflasyonun yüksek ol-
ması sebebiyle, sözleşme başlangıç 
tarihleri arasındaki bir aylık zaman 
farkı bile ücret zammı açısından 
soruna yol açmıştır. Kamuda bir üc-
ret dengesizliği ortaya çıkmıştır. Bu 
sorun, işyerlerinde huzursuzluğa 
yol açmaktadır. Acilen, ek çerçeve 

anlaşma protokolü yapılması talebi-
mizi yaptık.  Yürürlük başlangıç sü-
resi Ocak ayı olanlarla, 1 Şubat ve 
ilerleyen aylarda olan toplu iş söz-
leşmelerindeki ücret zammı oranı 
arasındaki fark ortadan kaldırılma-
lıdır” diye konuştu. 

KIDEM TAZMİNATI TAVANI 
UYGULAMASI İŞÇİLERİN 

MAĞDURİYETİNİ HER GEÇEN 
GÜN ARTTIRDI

 Kıdem tazminatı tavan mik-
tarının brüt asgari ücretin 7,5 katı 
olması gerekir diyen Tamak, “Kı-
dem tazminatı tavan miktarının 
brüt asgari ücretin 7,5 katı olması 
gerekmektedir. TÜRK-İŞ; sadece iş-
çinin değil, emeklinin, çiftçinin, es-
nafın yani dar ve sabit gelirli geniş 
kesimlerin insana yakışır şartlarda 
yaşaması için mücadele etmekte-
dir” ifadelerini kullandı.

BEDELİNİ BİZ ÖDEMEYECEĞİZ 
Eylem kararı nedeniyle TES-İş 

Konya Şubesi’ne üye işçiler Ankara 
yolu üzerinde bulunan DSİ. 4. Ma-
kine ikbal Şube Müdürlüğü önünde 
mesai başlangıcı öncesi bir araya 
gelerek kitlesel basın açıklaması ve 
oturma eylemi yaptı. TES-İŞ Konya 
Şube Başkanı Gökhan Yalçın, yapı-
lan basın açıklamasında şu sözlere 
yer verdi; “Hayat pahalılığı, Yüksek 

Enflasyon, Adaletsiz vergi sistemi, 
İşsizlik, Kayıt dışı istihdam, Gü-
vencesiz çalıştırma gibi sorunların 
altında ezilmeyeceğiz, bozulan eko-
nomin bedelini biz ödemeyeceğiz. 
Örgütlenmenin önündeki engelleri 
tek tek aşacağız. Bugün yine bir 
aradayız. Türk işçisinin sıkıntıları 
artarak devam ediyor.  Hayat pa-
halılığı, Satın alma gücümüzdeki 
gerileme, Adaletsiz vergi sistemi, 
Kamu işyerlerinde ücret dengesiz-
liği, İşsizlik, Güvencesiz çalıştırma 
ve Kayıt dışı ve mülteci istihdamı 
gibi sorunlar, Başta işçiler olmak 
üzere, toplumun büyük bir bölü-
münün yaşama şartlarını ağırlaş-
tırmaktadır. Yani mutlu bir azınlık 
dışında halkımız geçim sıkıntısıyla 
mücadele etmektedir. Yaşadığı-
mız sorunlara dikkat çekmek için 
bugün 81 ilde kitlesel basın açık-
laması ve f saatlik oturma eylemi 
yapıyoruz. Sesimizi duyurmak iste-
dik. Sağduyulu davranmaya gayret 
ettik. Diyalog kapılarını açık tuttuk. 
Ancak bir sonuç alamadık. Sürekli 
sabırlı olmamız istendi. Ama bıçak 
kemiğe dayandı. Bundan sonra sö-
zümüzü meydanlarda yüzbinler ile 
söyleyeceğiz. Ekonomik krizin be-
delini işçiler olarak biz ödemeyece-
ğiz .” n HABER MERKEZİ

İlçe değerlendirme programla-
rına devam eden İl Sağlık Müdürü 
Prof. Dr. Mehmet Koç ve berabe-
rindeki hizmet başkanları Hadim ve 
Taşkent ilçelerinde bulunan sağlık 
tesislerinde incelemelerde bulun-
dular.  

Hadim Devlet Hastanesi ziyareti 
ile Hadim programına başlayan Prof. 
Dr. Koç, Hastane Başhekimi Uzm. 
Dr. Burak Mustafa Durna’dan has-
tanede sunulan sağlık hizmetlerinin 
son durumu hakkında bilgiler aldı. 
Hadim Devlet Hastanesi’nde sunu-
lan sağlık hizmet çeşitliliğinin ve ka-
litesinin daha üst seviyelere çıkması 
adına çalıştıklarını vurgulayan Prof. 
Dr. Koç, Sağlık tesislerimizin kendi 
rollerine göre nitelikli sağlık hizme-
tini en iyi fiziki şartlarda ve modern 

teknolojik cihazlarla sunmasını he-
defliyor ve varsa eksikliklerini gi-
derme gayreti gösteriyoruz” diyerek 
hastanede görev yapan doktor ve 
sağlık çalışanlarına başarılı çalışma-
larından dolayı teşekkür etti. 

Hadim Toplum Sağlığı Merkezi, 

112 acil sağlık hizmetleri istasyonu 
ve aile sağlığı merkezinde görev 
başında olan sağlık çalışanlarını da 
ziyaret ederek fikir alışverişinde 
bulunan Prof. Dr. Koç, ilçede sunu-
lan sağlık hizmetleri, aşı çalışmaları 
ve taramalarda gelinen son durum 

hakkında Hadim Toplum Sağlığı 
Merkezi Başkanı Dr. Emin Mert’den 
bilgi aldı. Hadim TSM, ASM ve 112 
acil sağlık hizmetleri istasyonunun 
bir arada olacağı sağlık tesisi proje-
sinde ihalenin yapıldığını ve kısa bir 
süre içerisinde inşaatın başlayacağı 

bilgisini sağlık çalışanları ile payla-
şan Prof. Dr. Koç, “Vatandaşlarımı-
zın çok daha modern şartlarda sağlık 
hizmeti alması, mesai arkadaşları-
mızın konforlu çalışma ortamlarında 
hizmet sunması hedefimize Hadim 
ilçemizde gerçekleştireceğimiz bu 

örnek proje ile ulaşmış olacağız” 
dedi. 

MODERNLEŞEN FİZİKİ ORTAMLAR 
HİZMET KALİTESİNİ YÜKSELTİYOR

Hadim programının ardından 
Taşkent ilçesine geçen Prof. Dr. Koç 
ve beraberindeki hizmet başkanları 
burada da Hastane Başhekimi Uzm. 
Dr. Ali Alp’ den hastanede verilen 
sağlık hizmetleri ile koruyucu sağlık 
hizmetlerinin son durumu hakkında 
bilgi aldılar. Taşkent Devlet Hasta-
nesi’nde fiziki ortamın yapılan tadi-
lat ve düzenlemelerle birlikte daha 
modern ve kullanışlı bir hale geldi-
ğini görmekten dolayı mutlu oldu-
ğunu ifade eden Prof. Dr. Koç, hasta-
nede yapılan değişikliklerin sunulan 
hizmet kalitesini artırdığına dikkati 
çekti.    n HABER MERKEZİ

Konya Büyükşehir Belediye-
si’nin Milli Teknoloji Hamlesi’ne 
katkıda bulunmak için hayata 
geçirdiği Kapsül Teknoloji Plat-
formu Konya’yı gururlandırmaya 
devam ediyor.

Kapsül Teknoloji Platformu 
Gökbörüler Takımı, 6. Uluslara-
rası Uzay Modelleri Şampiyona-

sı'nın Karaman ve Aksaray etap-
larındaki başarılarının ardından 
Eskişehir’de gerçekleştirilen final 
etabında da Konya’nın gururu 
oldu. Şampiyonanın heyecan dolu 
final etabında zorlu rakiplerle kı-
yasıya mücadele eden Gökbörü-
ler takım, önemli dereceler elde 
etti. Takımın başarılı üyelerinden 

Hacer Bora Güzel, turnuvadaki 
üstün performansıyla üçüncülük 
kürsüsüne çıkarken, İsmail Direk 
ve Zeynep Vera Ayyıldız da dör-
düncülük ödüllerinin sahibi oldu-
lar. Bu başarıların ardından dere-
ceye giren üç gençte Milli Takım 
kadrosuna seçildi. Milli Teknoloji 
Hamlesi’ne katkıda bulunmak, 

gençlerin bilim ve teknolojiye 
olan ilgisini artırmak ve onları bu 
alanlarda teşvik etmek amacıyla 
kurulan Kapsül Teknoloji Platfor-
mu’nun bu başarısı, Türkiye'nin 
havacılık ve uzay teknolojileri 
alanındaki potansiyelini bir kez 
daha gözler önüne serdi.  
n HABER MERKEZİ

Kapsül Teknoloji Platformu gururlandırdı

Gübre ve bitki koruma 
ürünleri denetlendi

Beyşehir’de gübre ve bitki ko-
ruma ürünleri satışı yapan bayiler 
denetime tabi tutuldu. Beyşehir 
İlçe Tarım ve Orman Müdürlü-
ğünden konuya ilişkin yapılan 
açıklamada, üreticilerin güvenilir 
bitki koruma ürünleri ve gübrele-
re ulaşabilmesi için yürütülen bayi 
kontrollerinin aralıksız olarak de-
vam ettiği belirtildi. Açıklamada, 
yapılan denetim ve kontrollerde 
bayilerin fiziki şartlarının mevzu-
ata uygunluğunun incelendiği, 
satışı yapılan bitki koruma ürün-
lerinin ise ruhsat ve son kullanım 

tarihlerinin kontrollerinin yapıldığı 
aktarıldı. Açıklamanın devamında, 
bayilerde satışı yasak olan madde-
lerin denetimi, insan ve hayvan gı-
dalarının bulunup bulunmadığı, iş 
yerlerindeki güvenlik tedbirlerinin 
uygunluğunun da kontrol edildi-
ği kaydedilerek, “Üreticilerimizin 
doğru ilaç ve doğru makine kul-
lanımının sağlanması, tüketicile-
rimizin pestisit kalıntısı olmayan 
sağlıklı ürünlere ulaşabilmesi için 
de tüm kontroller teknik persone-
limizce titizlikle yürütülmektedir” 
denildi..  n İHA

Beyşehir’de cipslik 
patates hasadı başladı

Beyşehir’de cipslik patates 
üretim alanlarında hasat başladı.

Beyşehir İlçe Tarım ve Orman 
Müdürlüğünde görevli ekiplerin 
yürütülen hasat dolayısıyla saha-
ya çıkarak hasat aşaması kontrol-
lerine başladığı belirtildi. Konuya 
ilişkin olarak yapılan açıklamada, 
çiftçilerle sahada buluşan ekiplerin 
yürüttüğü kontrolleri esnasında 
karantinaya tabi hastalık etmenleri 
yönünden incelemelerde bulundu-

ğu aktarıldı. Açıklamada, çiftçilerle 
bilgi alışverişinde bulunulurken 
patates hastalık zararlıları konu-
larında bilgilendirmeler yapıldığı 
belirtilerek, üreticilerin bitkisel 
üretim hakkında İlçe Müdürlü-
ğünden teknik destek alabileceği 
de hatırlatıldı.

Beyşehir’de yaklaşık 3 bin de-
karlık alanda cipslik patates üre-
timi yapılırken, ortalama dekara 
4,5-5 ton verim öngörülüyor.  n İHA

Abdülkadir Tamak
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İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
58 ilde tefecilere ve dolandırıcı-
lara yönelik mali suç örgütleri-
ne düzenlenen "Kuyu-28" ope-
rasyonlarında 160 şüphelinin 
yakalandığını açıkladı. İçişleri 
Bakanı Yerlikaya sosyal medya 
hesabından yaptığı açıklamada, 
58 ilde tefecilere ve dolandırı-

cılara yönelik mali suç örgüt-
lerine düzenlenen "Kuyu-28" 
operasyonlarında 160 şüphe-
linin yakalandığını belirterek, 
"Aziz milletimizin bilmesini is-
terim ki; organize suç örgütleri 
ve çeteler gibi tefecilere de göz 
açtırmayacağız" ifadesini kul-
landı.   n İHA

Kaldığı iş yerinde öldü!

58 ilde tefecilere operasyon

Karaman’da bir kişi kaldığı 
iş yerinde dükkan sahibi tara-
fından ölü bulundu.

Olay, sabah saatlerinde 
Külhan Mahallesi Kazımkara-
bekir Paşa Caddesi üzerinde 
bulunan bir iş yerinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye 
göre, ailevi nedenlerden dola-
yı yaklaşık 1 aydır iş yerinde 
yatıp kalktığı öğrenilen Ha-
luk Kartal (55), sabahleyin iş 
yerini açmaya gelen dükkan 
sahibi tarafından hareketsiz 
halde bulundu. İhbar üzeri-
ne olay yerine sağlık ve polise 

ekibi sevk edildi. Adrese gelen 
sağlık ekibi yaptığı kontrolde 
Haluk Kartal’ın hayatını kay-
bettiği belirledi. Cumhuriyet 
Savcısı ile olay yeri inceleme 
ekibinin yaptığı incelemenin 
ardından Kartal’ın cansız be-
deni otopsi yapılmak üzere 
Karaman Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi morguna kaldırıldı. 
Bir kurumdan emekli olduğu 
öğrenilen Haluk Kartal'ın inti-
har etmiş olabileceği ihtimali 
üzerinde duruluyor. Olayla il-
gili tahkikat devam ediyor.
n İHA

Sakarya'nın Pamukova ilçesi 
D-650 karayolunda önceki gün 
gece karı-kocanın hayatını kay-
bettiği kazaya ilişkin acı bir detay 
ortaya çıktı. Hayatını kaybeden 
çiftin kız isteme merasiminden 
döndükleri esnada kazaya karıştık-
ları öğrenildi. Son yolculuklarına 
uğurlanan yaşlı çift, yan yana top-
rağa verildi.

Kaza, dün gece saatlerinde 
Sakarya-Bilecik D-650 karayolu 
Hayrettin Mahallesi mevkiinde 

meydana geldi. Edinilen bilgiye 
göre, Sakarya istikametinde iler-
lemekte olan ve yol yapımı sebebi 
ile araç kuyruğunun oluştuğu böl-
gede Salim Kaba (75) idaresindeki 

54 RA 250 plakalı otomobil, önün-
deki 03 BB 288 plakalı otomobile 
çarptı. Çarpmanın etkisiyle savru-
lan 03 BB 288 plakalı otomobil de 
önünde bulunan 06 DBG 559 pla-

kalı araca çarptı. LPG'li olduğu öğ-
renilen 54 RA 250 plakalı otomo-
bil alev topuna döndü. Durumun 
haber verilmesi üzerine bölgeye 
çok sayıda sağlık, polis, itfaiye ve 

jandarma ekibi sevk edildi. Feci 
kazada Saadet Kaba (73) yanan 
otomobilde, eşi Salim Kaba ise ağır 
yaralı olarak kaldırıldığı hastanede 
hayatını kaybetti.

KARI-KOCA YAN YANA DEFNEDİLDİ
Kazada hayatını kaybeden yaş-

lı çift, Pamukova Elperek Mahallesi 
Camii'nde ikindi namazını mütea-
kip kılınan cenaze namazının ar-
dından Merkez Yukarı Mezarlığı'n-
da yan yana toprağa verildi. Öte 
yandan, kazaya ilişkin acı bir detay 
ortaya çıktı. Dört çocuk sahibi olan 
çiftin Salim Kaba'nın yeğenine kız 
isteme merasimi için Konya'ya git-
tikleri ve dönüşte kazaya karıştık-
ları öğrenildi.  n AA

Konya’da kız istediler, dönerken can verdiler!

Mutfaklarda ısıtma ve pişir-
mede önemli alternatiflerden 
olan mikrodalga fırın ve airfryer 
kullanımı yoğun talep görürken, 
uzmanlar bu cihazlarla ilgili 
önemli uyarılarda bulunuyor.

Günümüzde birçok kişinin 
mutfaklarında kullandığı mik-
rodalga fırın ve airfryer, önemli 
ısıtma ve pişirme alternatifleri 
arasında yer alıyor. Uzmanlar, 
mikrodalga fırın ve airfyerı uy-
gun şekliyle kullanmanın önem-
li olduğunu belirtiyor.

“SÜTÜN B12 VİTAMİNİ 
EMİLİMİNİ AZALTIYOR”

Medicana Konya Hastane-
si Radyasyon Onkolojisi Bölü-
mü'nden Uzm. Dr. Ahmet Bü-
yükyörük, “Mikrodalga fırınlar, 
elektromanyetik radyasyonla 
ısıtan cihazlar. Bunlar etrafa ışın 
yaymıyorlar, elektromanyetik 
radyasyon sadece suyu titreşti-
rerek ısıtıyor. Mikrodalga fırın 
bu yönden faydalı ama elektro-
manyetik alanın DNA üzerinde 
değişime neden olduğuyla ala-
kalı bazı çelişkili ifadeler var 
ona zarar verebilir diye ama her 

besinde kullanılamıyor. Özellik-
le su içeren gıdaları ısıtmakta 
kullanılıyor ama mesela broko-
liyi ısıttığımız zaman brokolinin 
faydalı maddelerinin çoğunu 
yok ediyor. Veya sarımsaktaki 
yararlı maddelerin tamamını 
yok ediyor. Kuşkonmazdaki C vi-
taminini büyük oranda azaltıyor. 
Sütün ise B12 vitamini emilimi-
ni yüzde 30-40 azaltıyor. Anne 
sütündeki bağışıklık faktörlerini 
tamamen yok ettiği görülmüş. 
Yani burada mikrodalga fırın iyi 
ısıtıyor ama mesela uygun ısıya 
ulaşmadığı zaman bakterileri 
öldüremediği için gıda zehirlen-
mesini de yok edemiyor. Yani 
mikrodalga fırın ısıtıyor ama 

dikkat etmek gerekiyor” dedi.
“MİKRODALGADA CAM VE 
SERAMİKLER RAHATLIKLA 

KULLANILABİLİRKEN PLASTİK OLAN 
HER ÜRÜN ZARAR VEREBİLİR”
Airfryerın, fritözdeki kı-

zartmalara göre daha az zarar-
lı maddeler ürettiğini anlatan 
Uzm. Dr. Ahmet Büyükyörük, 
“Airfryer ile alakalı endişeler ise 
fazla yağ kullanıldığında veya 
tıka basa doldurulduğunda za-
rarlı etkileri olabiliyor. Airfryer 
ve mikrodalgada da uygun kap 
kullanmak lazım. Mesela mikro-
dalgada cam ve seramikler ra-
hatlıkla kullanılabilirken plastik 
olan her ürün vücudumuza za-
rar verebilir. Airfryer için de ko-

nuşursak bunda da yine plastik 
maddelerle ısıtırsak yine bunlar 
da bize zarar verebilir. Airfryer-
da özellikle balıkta kolesterol 
oksidasyon maddelerini fazla-
laştırıyor. Bu da kalp krizi riskini 
ve damar sertliğini arttırabili-
yor. Airfryerda yapılan balıkta 
faydalı omega 3 yağ asidinin 
azaldığı görülmüş. Özetle hem 
mikrodalga fırın hem de airfr-
yer ısıtma konusunda iyi alet-
ler ama bunun uygun besinleri, 
uygun sıcaklıkta, uygun sürede 
bekleyince, uygun kaplarla ve 
mikrodalga ve airfryerı uygun 
temizliğiyle kullanmanın uygun 
olduğunu söyleyebiliriz” diye 
konuştu. n İHA

Kullanıslı ama zararlı olabilir!

Konya Numune Hastanesi bünyesinde Tarihi Hemşirelik Binasında hizmet veren Geleneksel 
Tamamlayıcı Tıp Ünitesi, binlerce yıldır uygulanan tedavi yöntemleri ile hastalara şifa oluyor

Geleneksel tıpla 
sifa dağıtıyorlar
Konya'nın merkez Selçuklu İlçe 

Belediyesi tarafından restorasyonu 
tamamlanan Tarihi Hemşirelik Bi-
nasında hizmet vermeye başlayan 
Geleneksel Tamamlayıcı Tıp Ünite-
si'nde binlerce yıllık tedavi yöntem-
leri uygulanmaya devam ediyor. 
Birçok hastalığın iyileşme sürecine 
yardımcı olan GETAT ünitesinde, 
bir çok hastalıkla ilgili tedavi yön-
temleri de uygulanıyor. Bu ünitede 
hacamat, akupunktur, sülük, fitote-
rapi ve mezoterapi gibi uygulama-
lar yapılırken, gelen hastalar tedavi 
yöntemlerinden memnun oldukla-
rını ifade etti.

"NORMAL TIP DIŞINDA 
ALTERNATİF BİR TIP DEĞİLDİR"
Konya Numune Hastanesi 

Başhekimi Doç. Dr. Halil Ekrem 
Akkurt, GETAT ünitesi önem ver-
dikleri bir ünite olduğunu belirte-
rek, "GETAT ünitesinde hacamat, 
akupunktur, sülük, fitoterapi ve 
mezoterapi uygulamalarımız ya-
pılmaktadır. GETAT ünitesinde uy-
gulanan tedaviler, binlerce yıldır 
insanlar tarafından uygulanan kli-
nik bilgi içeren tedavi yöntemleri-
dir. Bu tedavi yöntemleri dışarıda 
bahsedildiği gibi normal tıpımızın 
dışında alternatif bir tıp değildir. 
Tıpta uygulanan ameliyat olsun, 
ilaç olsun ve yöntemlere katkıda 
bulunan, destek olan tamamlayıcı 
bir tedavi yöntemidir. Keşke bütün 
doktorlarımız GETAT uygulama-

larını hepsini bilse yeri geldiğinde 
ameliyatlarını yapsa yeri geldiğinde 
ilaçlarını verse destekleyici olarak 
da bu uygulamaları kullansalar. Bu 
durum istediğimiz gibi olursa has-
taneye başvuru süreleri azalır, baş-
vuru sayıları azalabilir, kullanılan 
ilaç miktarları azalabilir" dedi.

"DOKTOR TARAFINDAN 
UYGULAMALARIN YAPILMASINA 

DİKKAT ETSİNLER"
Merdiven altından bu uygula-

maların yaptırılmaması gerektiği-
nin altını çizen Doç. Dr. Halil Ekrem 
Akkurt, "Bu ünitemizde çalışan 
doktorlarımız bakanlık tarafından 
sertifikasyonu yapılan eğitimler 
sonucu burada çalışabilmekte. Her 
hekim burada çalışamıyor. Maa-
lesef dışarıda merdiven altı tabir 
ettiğimiz hekim ve sağlık çalışanı 
olmayan kişilerin GETAT uygu-

lamalarının olumsuz sonuçlarını 
görmekteyiz. Tüm halkımıza GE-
TAT ünitesinde doktor tarafından 
uygulamaların yapılmasına dikkat 
etmelerini önermekteyiz" şeklinde 
konuştu.

GETAT ÜNİTESİNDE 
YAPILAN UYGULAMALAR

GETAT Ünitesi Sorumlusu Aile 
Hekimi Beyhan Oğuz da yapılan 
uygulamaları anlattı. Oğuz, "Me-
zoterapi tekniğini uyguluyoruz. Bu 
teknik ise geleneksel ve tamamla-
yıcı tıpın en önemli tedavi ve bö-
lümlerinden bir tanesi. Mezotera-
pide mikro enjeksiyonlarla mikro 
dozlarla hedef doku ya da organa 
küçük dozlarda ilaç uygulayarak 
yaptığımız bir tedavi yöntemidir. 
Aslında ağzından yapılan tüm te-
davi yöntemlerinin daha az oranda 
ilaç kullanılarak yapılan bir tedavi 

yöntemi. Hacamat ise dolaşım sis-
temi, boşaltım sistemi, karaciğer, 
dalak yoluyla atılamayan toksin-
lerin bağ dokusunda birikmesi so-
nucunda bizim vakumlama tekniği 
ile alıp dışarıya attığımız bir tedavi 
yöntemidir. Aslında bizim ata teda-
vi yöntemimizdir. Hacamat sadece 
Türkiye'de değil, dünyada uygula-
nan bir tamamlayıcı tıp yöntemidir. 
PRP uygulamamızda ise hastalar 
çeşitli hastalıklarla bize geliyor. 
Bunların en önemlisi ise çağımızın 
hastalığı dediğimiz saç dökülme-
lerinde etkili. Güzelliğine düşkün 
olan hastalarımız için bu uygula-
mayı yapıyoruz. Bunların dışında 
da orta yaş ve ileri yaş hastalarımız 
var. Eklem rahatsızlığı, tendon, kas 
yırtılması olan hastalarımız var. 
Yani eklem kas hastalıklarından 
tutun da saç dökülmesi ve cildin 
kalitesinin artırılmasına kadar her 
alanda kullanıyoruz" diye konuştu.

"YORGUN OLAN HERKESE 
TAVSİYE EDİYORUM"

Fransa'dan Konya'ya gelen ve 
ozon tedavisi olan Sedat Öz ise 
"Konya Numune Hastanesinde 
ozon tedavisini duydum. Altıncı 
seansım oldu. Bel ağrısı, yorgun-
luk, uykusuzluk ve çeşitli ağrılarım 
vardı onlar için tedavi olmaya gel-
dim. Ozon tedavisini aldıktan sonra 
kendimi dinç hissediyorum. Yorgun 
olan herkese tavsiye ediyorum" ifa-
delerini kullandı.  n İHA

Doç. Dr. Halil Ekrem Akkurt

Uzm. Dr. Ahmet Büyükyörük
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Eski Konya Milletvekili Mustafa Dinek ve Konya Minibüsçüler Odası Önce-
ki dönem Başkanı Muhsin Dinek’in abisi Muammer Dinek Hakk’a yürüdü

Dinek ailesinin acı günü
Türkiye Büyük Millet Meclisi 

(TBMM) 18. Dönem Konya Mil-
letvekili Mustafa Dinek ve Konya 
Minibüsçüler ve Umum Servis 
Araçları Esnaf Odası önceki dönem 
Başkanı Muhsin Dinek’in abisi Mu-
ammer Dinek (88) Hakk’a yürüdü. 
Merhum Dinek’in cenazesi dün 
öğle namazına müteakip Kavak 
Mahallesi’nde kılınan cenaze na-
mazının ardından Kavak Mahallesi 
Mezarlığı’na defnedildi. Cenazede 
Dinek ailesini akrabaları, seven-
leri ve dostları yalnız bırakmadı. 
Merhum Muammer Dinek 4 çocuk 
babasıydı. Yenigün Gazetesi ola-
rak merhum Muammer Dinek’e 
Allah’tan rahmet, Dinek ailesi baş 
sağlığı ve sabır diliyoruz.   
n TÜLİN ŞEKER

18. Dönem Konya Milletvekili 

Mustafa DİNEK ve 

Konya Minibüsçüler ve Umum 

Servis Araçları Esnaf Odası 

önceki dönem Başkanı 

Muhsin DİNEK’in 

abisi 

Muammer DİNEK’in 

vefatını üzüntüyle öğrendik. 

Merhum Dinek’e Allah’tan 

rahmet, yakınlarına sabr-ı 

Cemil niyaz ederiz….

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ
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Tecrübeli, Teknik Resim OkuyabilenTecrübeli, Teknik Resim Okuyabilen
 Kaynakçılar Kaynakçılar 
TornacılarTornacılar 
BoyacılarBoyacılar

Değirmen sektöründe tecrübesi Değirmen sektöründe tecrübesi 
bulunan, elek kasasından anlayan bulunan, elek kasasından anlayan 

MarangozMarangoz
  Alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Firmamız bünyesinde 
istihdam edilmek üzere ;

Beyşehir’de ‘Vatan ve Kahramanlar’ buluş-
ması gerçekleştirildi. Beyşehir Sosyal Hizmet 
Merkezi tarafından Ali Akkanat Anadolu Lisesi’n-
de düzenlenen etkinlikte Beyşehirli muharip ve 
malul gaziler lise öğrencileriyle bir araya geldi, 
kahramanlık hikayelerini anlattı. Etkinlikte, Tür-
kiye Harp Malulü Gaziler, Şehit Dul ve Yetimleri 
Derneği Beyşehir Temsilcisi gazi Ahmet Taşkın 
ile Beyşehir Kıbrıs’ta Savaşanlar Derneği Baş-
kanı Gazi Mehmet Gümüşkan şehitlik ve gazi-
lik payeleri, vatan millet sevgisi, kutsal değerler 
hakkında öğrencilerle söyleşi gerçekleştirirken 
yaşadıkları tecrübe ve hatıraları aktardı. Gaziler, 
ardından öğrenciler tarafından yöneltilen soruları 
da cevaplandırdı. Etkinliğe gaziler Mehmet Yıldı-
rır, Gazi Cezmi Baydur da katıldı. n HABER MERKEZİ 

Beyşehir’de ‘Vatan ve Kahramanlar’ buluşması 

MÜFLİS : AİRFLY KOZMETİK OTOMOTİV GIDA SANAYİ VE TİCARET LİMİTED 
ŞİRKETİ, 0101878484 Vergi Nolu
Konya 2. Asliye Ticaret Mahkemesi'nin 11/12/2023 tarih ve 2023/566 Esas sayılı kararı 
ile Konya Ticaret Sicil Memurluğu'nun 62154 Sicil numaralı, 0101878484 Vergi sicil 
numarasında kayıtlı müflisin iflasına, iflasın aynı tarih ve saat 11:17 'de açılmasına karar 
verilmiş, iflas kararı 22/05/2024 tarihinde kesinleşmiş olmakla;
23/10/2024 günü saat: 15:30'da ikinci toplantının Konya 1. İcra - İflas Müdürlüğünde, 
(Katılımın yoğun olması durumunda, Konya Adliyesi C Blok 1. Kat Konferans Salonunda 
veya C Blok, 3. Kat. Mavi Salonda) yapılacağı, sıra cetvelinde; alacakları tamamen veya 
kısmen kabul edilen alacaklılar ile sıra cetveline kayıt davası açmış alacaklılardan 235 
inci maddeye göre katılmalarına karar verilmiş olanların toplantıya katılabileceği ilanen 
tebliğ olunur.

T.C.
KONYA 1. İCRA DAİRESİ

2023/4 İFLAS
İKİNCİ ALACAKLILAR TOPLANTISI İLANI

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2092445

Konya ili, Karatay ilçesi, Akören Kışla Mahallesi , Cilt no;93 Hane no;2, BSN;32'da nüfusa 
kayıtlı Mehmet ve Süreyya oğlu 25.10.1997 doğumlu, 31979016860 TC kimlik numaralı 
Ebubekir KOŞMAN'ın nüfustaki Ebubekir olan isminin silinerek, davacının Koray ismi ile 
nüfusa kaydedilmesine karar verildiği İLAN olunur.

İLAN
T.C.

KONYA 5. ASLİYE HUKUK MAHKEMESİNDEN
ESAS NO : 2024/254 KARAR NO : 2024/309

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: 2093458



Ulusal Hububat Konseyi (UHK) 
bazı yayın organlarında ve sosyal 
medyada çıkan “TMO, buğdayı 
toprağa gömdü” iddialarına ilişkin 
açıklama yaptı. Bu iddiaların doğru 
olmadığının belirtildiği açıklama-
da, bilgi kirliliğinin insanları yan-
lışa sürüklediği belirtilerek konuya 
şu şekilde açıklık getirildi; “Kamu-
oyunu meşgul edip, bilgi kirliliğine 
neden olan Konseyimizin tematik 
alanında yer alan hububatın açıkta 
depolaması ile ilgili bilgilendirme 
zarureti oluşmuştur. Bazı basın ya-
yın organlarında yer alan ve sosyal 
medya hesaplarından paylaşılan 
“TMO, buğdayı toprağa gömdü” 
iddiası doğru değildir. Anadolu in-
sanının kadim kültüründe asırlar-
dır uyguladığı, toprak altı buğday 
depolama yöntemi, TMO tarafın-
dan modern tekniklerle sistema-
tize edilerek gerekli olduğunda 
başvurduğu bir depolama yöntemi 
olup, hububat ürünleri için uygun 
bir depolama yöntemidir.  Buğday 
ve arpa gibi hububat ürünleri ha-
sat sonrası düşük nem ( % 8-12) 

içerikleri ve besin kompozisyo-
nunun uygunluğu sebebiyle bir 
kayba uğramadan toprak altında 
depolanabilmektir. Kaldı ki TMO 
yılların tecrübesi ve bilimsel ve-
rilerin ışığında, bunu daha teknik 
hale getirmiştir. Sıkışmış zemin 
üzerine yığılan hububatın üzeri, 
saman, toprak yanında polietilen 
malzeme ile de örtülerek, kayıp-
lar minimize edilmektedir. Böylece 
binde 5’lerle ifade edilecek kayıp-
lar, doğal kabul edilmektedir. Mil-

yonlarca ton nitelikli depoya sahip 
TMO, zorunluluk durumunda bu 
yola başvurarak, çiftçimizin talep-
lerini karşılama yoluna gitmekte, 
mağduriyetini önlemektedir. Kaldı 
ki, kapasitesi her geçen gün artan 
Lisanslı depolarda 12 milyon ton 
ürün depolama kapasitesine ula-
şılmıştır. Tüm bu gerçekler ışığın-
da konunun saptırılması ve spe-
külatif alana çekilmesi üzüntüyle 
karşılanmıştır.”
n HABER MERKEZİ
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Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, Yeni Yargı Reformu Strateji Belgesi ile "Yapanın yanına kar 
kaldığı" algısını ortadan kaldıracak düzenlemeleri hayata geçirmeyi sürdüreceklerini bildirdi

Yapanın yanına 
kar kalmayacak!

Bakan Tunç, Konya'nın Akşehir 
ilçesinde yeni yapılacak adalet sa-
rayının temel atma töreninde yap-
tığı konuşmada, AK Parti hükümeti 
döneminde önemli yatırımların ya-
pıldığı Akşehir'de bir eksikliği daha 
gidermenin memnuniyeti içerisinde 
olduğunu söyledi. Toplumsal huzur 
ve barışın teminatı olan adaleti şiar 
edindiklerini ve her alanda tahsis 
etmeye özen gösterdiklerini belirten 
Tunç, "Toplumsal huzur ve barışın 
teminatıdır adalet. Tabii adaletin, bu 
ulvi kavramın tecelli edeceği me-
kanların da adaletin şiarına, vakarı-
na uygun olması lazım. O nedenle 
22 yıldan bu yana, 81 vilayetimizde, 
ilçelerinde adalet alanında önemli 
eserlere imza attık." diye konuştu.

Tunç, müstakil adalet saray-
larının, adalet binalarının sayısını 
artırdıklarını vurgulayarak, şunları 
kaydetti: "Adalet hizmetlerinin daha 
kaliteli mekanlarda gerçekleştirile-
bilmesi için çok çalıştık. Tabii adale-
tin tecellisi için sadece binaya ihtiyaç 
yok. Asıl olan adaleti tecelli edecek 
olan insan unsuru; hakimlerimiz, 
savcılarımız, avukatlarımız ve onla-
ra destek olan destek personelimiz, 
kalem personelimiz ve mübaşirle-
rimiz, katiplerimiz, infaz koruma 
personelimiz. Tüm bunlar topyekun 
o mekanlarda vatandaşlarımızın en 
kaliteli bir şekilde hizmet alabilme-
leri için çalışıyorlar. Adalet Bakanlığı 
olarak, Hakimler ve Savcılar Kurulu 
olarak bizler de onların vatandaş 
memnuniyetini sağlayabilmeleri için 
her türlü desteği vermenin gayreti 
içerisindeyiz." Yılmaz Tunç, temel 
atma törenleri sonrası bazı kesim-
lerden "Adalet demek sadece bina 
demek, adalet sarayı demek midir?" 
şeklinde eleştiriler aldıklarına deği-
nerek, sözlerini şöyle sürdürdü: "Biz 

sadece binadan, adalet sarayı inşa 
etmekten bahsetmiyoruz, içinden 
de bahsediyoruz. İçinde uygulana-
cak olan, toplumun ihtiyacına cevap 
verecek mevzuattan da bahsediyo-
ruz. 22 yıldan bu yana bu alanda 
çok önemli mesafeler aldığımızı da 
söylüyoruz. 22 yıldan bu yana toplu-
mun ihtiyacına cevap veren kanun-
ların yenilenmesinde, temel kanun-
ların tümünün, çağın ihtiyaçlarına 
uygun hale getirilmesinde, Türkiye 
Büyük Millet Meclisi'nde milletveki-
li arkadaşlarımızla beraber, ben 16 
yıl Adalet Komisyonu'nda çalıştım. 
Toplumun ihtiyacına cevap vere-
cek, 80 yıldan bu yana uygulanan 
ancak artık çağın ihtiyaçlarına cevap 
vermeyen mevzuatın yenilenmesi 
noktasında da çok büyük mesafe 
aldığımızı söylüyoruz." Fiziki me-
kanlara da teknolojik imkanlara da, 
uygulanacak kanunların, mevzua-
tın toplumun ihtiyacına, çağın ge-
reklerine uygun hale getirilmesine 
de önem verdiklerini aktaran Tunç, 
mevzuatı ve kanunları insanlara uy-
gulayacak olan hakim, savcının da 
adliye personelinin de önemli oldu-
ğunu bildirdi.

"YARGI REFORMU STRATEJİ 
BELGESİ'Nİ AÇIKLANACAK"

Tunç, insan unsurunun hem 
nitelik, hem nicelik açısından daha 
da kaliteli hale getirilmesiyle ilgi-
li olarak da çok önemli çalışmalar 
yaptıklarını dile getirerek, şöyle 
devam etti: "Reformlar gerçekleş-
tirdik. Gerçekleştirmeye de devam 
ediyoruz. Özellikle Yargı Reformu 
Strateji Belgeleri ile hem uygula-
maya yönelik, hem mevzuata yö-
nelik çok önemli yenilikleri hayata 
geçirdik ve şimdi önümüzde bir 
Yargı Reformu Strateji Belgesi daha 
açıklanacak. Sürekli yenilik, sürekli 

milletin taleplerini karşılayabilme, 
milletin hissiyatına tercüman olabil-
me noktasında önemli çalışmalara 
imza atıyoruz. Önümüzdeki birkaç 
hafta sonra Sayın Cumhurbaşkanı-
mız, Yargı Reformu Strateji Belge-
si'ni açıklayacak. Türkiye Yüzyılı'nın 
ilk Yargı Reformu Strateji Belgesi'ni 
kamuoyuyla Sayın Cumhurbaşka-
nımız paylaştığında şunu göreceğiz 
orada; evet 22 yıldan bu yana hep 
üzerine koyarak geldiğimiz, adalet 
alanında gerçekleştirdiğimiz yenilik 
ve reformlara ilaveten, bugün günü-
müzde de ihtiyaç duyulan birçok hu-
susu gündeme getirdiğimizi ve nasıl 
çözeceğimizi, önümüzdeki 4 yıllık 
bir plan içerisinde nasıl milletin so-
runlarına çare olacağımızı, özellikle 
adalet alanında, hukukun üstünlüğü 
alanında gecikmeksizin gerçekleş-
tirilmesi gereken adaletin tecellisi 
alanında, öngörülebilir bir adalet sis-
teminin daha da sağlamlaştırılması, 
tahkim edilmesi anlamında neler 
yapacağımızı Sayın Cumhurbaşka-
nımız önümüzdeki haftalarda inşal-
lah kamuoyuyla paylaşacak."

"KAMU VİCDANINDA RAHATSIZLIK 
OLUŞTURAN OLUMSUZ 

DURUMLARIN ÖNÜNE GEÇECEK 
SOMUT ADIMLARI ATMAYA 

DEVAM EDECEĞİZ"
Yargı Reformu Strateji Belgesi 

ile adaletin hızla tecellisini amaçla-
dıklarını anlatan Tunç, şu görüşle-
ri paylaştı: "Burada özellikle şunu 
ifade etmek istiyoruz. Toplumda 
adalet duygusunu daha da güçlen-
direcek çalışmalara hız vereceği-
mizi söylüyoruz ve bunun somut 
hangi adımlardan ibaret olacağını, 
mevzuatımızla, gerek ceza hukuku 
alanında, gerek özel hukuk alanın-
da vatandaşlarımızın yargıya gü-
venini daha da yukarılara çıkaracak 
önemli somut hedefleri ortaya ko-
yacak çalışmalarımızı, hedeflerimizi 
milletimizle paylaşacağız. Özellikle 
'yapanın yanına kar kaldığı' algısını 
ortadan kaldıracak düzenlemeleri 
hayata geçirmeye devam edeceğiz. 
Mevlana'nın diyarındayız. Hazreti 
Mevlana ne diyor adaleti tarif eder-
ken? 'Adalet her şeyi yerli yerine 
koymaktır. Adalet, hak edene, hak 
ettiğini vermektir, cezaysa ceza, özel 
hukuktaysa kendi hakkına bir an 
önce kavuşması noktasındaki çalış-
maları yapmaktır' diyor adalet. Do-
layısıyla 'yapanın yanına kar kaldığı' 
bir algının vatandaşlarımızda olma-
ması lazım. Bu konuda 22 yıldan 
bu yana çok önemli mesafeler aldık 
ve bundan sonra da almaya devam 
edeceğiz. Kamu vicdanında rahat-
sızlık oluşturan olumsuz durumların 
önüne geçecek somut adımları at-
maya devam edeceğiz. Yine adaletin 
gecikmeksizin tecellisini sağlayacak, 
özellikle uygulayıcılardan aldığımız, 
avukatlardan, hakim, savcılardan 
aldığımız görüşler doğrultusunda 
mevzuatımızda da bazı değişiklikler, 
yeni ihtiyaçlar var. Bunları inşallah 
yasama organımıza, taslaklar halin-
de sunacağız ve bu hedeflerimizi bir 
bir hayata getireceğiz." n AA

Türkiye İstatistik Kurumu 
(TÜİK) Hizmet, Perakende 
Ticaret ve İnşaat Güven En-
deksleri, Eylül 2024 verileri-
ni açıkladı. Buna göre; Güven 
endeksi hizmet sektöründe 
yüzde 0,6, perakende ticaret 
sektöründe yüzde 2,5 arttı, 
inşaat sektöründe yüzde 0,2 
azaldı. Mevsim etkilerinden 

arındırılmış güven endeksi Ey-
lül ayında bir önceki aya göre; 
hizmet sektöründe yüzde 0,6 
oranında artarak 112,6 değe-
rini, perakende ticaret sektö-
ründe yüzde 2,5 oranında ar-
tarak 110,6 değerini ve inşaat 
sektöründe yüzde 0,2 oranın-
da azalarak 87,8 değerini aldı.  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA 

Küçük Bekir Efe Acar 
Bahçeli’nin misafiri oldu

MHP Genel Başkanı Devlet 
Bahçeli'nin bu seferki misafi-
ri 8 yaşındaki Bekir Efe Acar 
oldu. Küçük ülkücü Genel 
Başkan Bahçeli'ye ziyaretin 
anısına Osmanlı Kehribarı tes-
pih hediye etti.  

Milliyetçi Hareket Partisi 
(MHP) Konya İl Başkanı Remzi 
Karaarslan ile Milliyetçi Ha-
reket Partisi (MHP) Konya İl 
Başkan Yardımcısı Orhan Acar 
geçtiğimiz gün MHP Genel 
Başkanı Devlet Bahçeli'yi ma-
kamında ziyaret etti. 

MHP Genel Başkanı Devlet 
Bahçeli'yi MHP Genel Merkez 
Binasında bulunan makamın-
da ziyaret eden Karaarslan ve 
Acar, Bahçeli'yle bir süre soh-
bet etti. 

Ziyarete Orhan Acar'ın 8 
yaşındaki oğlu Bekir Efe Acar 

da katıldı. Bekir Efe Acar Ge-
nel Başkan Devlet Bahçeli'yle 
bir süre sohbet etti.  

Ziyaretten çok memnun 
kalan Devlet Bahçeli küçük 
delikanlı Bekir Efe'yi sık sık 
gelmesi için davet etti. Bekir 
Efe ise Bahçeli’ye günün anı-
sına Osmanlı Kehribarı tespih 
hediye etti. 

Orhan Acar sosyal medya 
hesabından yaptığı paylaşı-
mında; "MHP Genel Başkanı 
Devlet Bahçeli beyi maka-
mında ziyaret ederek, hayır 
dualarını aldık. Oğlum Bekir 
Efe'de çok mutlu oldu. Lideri-
mizin tecrübelerinden istifade 
ettik." dedi. Başkan Karaaslan 
ve Acar daha sonra günün 
anısına Genel Başkan Bahçeli 
ile hatıra fotoğrafı çekindi.  
n İHA

Güven endeksi hizmet 
sektöründe artış gösterdi

UHK: ‘TMO, buğdayı toprağa 
gömdü’ iddiaları çarpıtıldı



Umut Başoğlu Oryantiring Federasyon Başkanlığına aday
Türkiye Oryantiring Federas-

yonu Başkan Adayı Doç. Dr. Umut 
Başoğlu’nun adaylık lansmanı 
hafta sonu Bursa’da yoğun katılım-
la gerçekleştirildi. Başkan adayı 
hedeflerini ve programını anlattığı 
toplantıda aynı zamanda yönetim 

kurulu üyelerini de tanıttı. Toplantı-
ya farklı illerden kulüp temsilcileri 
katılırken, adaylık lansmanı canlı 
yayın ile de takip edildi. Türkiye 
Oryantiring Merkezleri kuracakla-
rını belirten başkan adayı, bu mer-
kezlerde altyapıdan sporcuların 

yetiştirilmesini sağlayacak ve bu 
hamle ile Türk sporcuların ulusla-
rarası şampiyonalara başarı ka-
zanacaklarını bildirdi. Oryantiring 
branşının tanıtımına da büyük katkı 
verecek bu merkezlerin öncelikli 
olarak büyükşehirlerde ve ardından 

tüm ülkeye yayacak altyapı oluştur-
duklarını anlatan Başoğlu’nun bu 
hedefi kulüp temsilcilerinden bü-
yük bir destek aldı. 2012-2016 ve 
2021-2024 dönemlerinde Türkiye 
Oryantiring Federasyonu başkanı 
olarak görev yapan Prof. Dr. Tekin 

Çolakoğlu desteklerini ilettiği ko-
nuşmasında Başoğlu’na başarılar 
diledi. Başoğlu’nun yönetim kurulu 
listesinde yer alacak Abdullah Öz-
demir ve Zeynep Özege’de kulüple-
rin sorularına yanıtlar verdi. 
n SPOR SERVİSİ
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Bocce’nin kalbi Konya’da attı!
Konya Büyükşehir Belediye-

si, Spor Konya ve Türkiye Bocce 
Bowling ve Dart Federasyonu'nun 
(TBBDF) iş birliği ile düzenlenen 
Uluslararası Bocce Turnuvası 2024 
turnuvası sona erdi.  Sporkonya 
Uluslararası Bocce Turnuvası'na 24 
farklı ilçeden ve çeşitli ülkelerden 
toplam 80 sporcu katıldı. İki gün 
süren turnuvada, sporcular kıyasıya 
mücadele etti. Turnuva hem yerel 
hem de uluslararası düzeyde büyük 
ilgi gördü.  Turnuvanın ödüllerini 
Konya Büyükşehir Belediyesi Ge-
nel Sekreter Yardımcısı Şükrü Ko-
yuncu, Gençlik ve Spor Hizmetleri 
Dairesi Başkanı Alper Oral, Konya 
Büyükşehir Belediyesi Zabıta Dai-
resi Başkanı ve Konya Büyükşehir 
Belediyespor Kulübü Başkanı Yavuz 
Kızılaslan tarafından takdim edildi. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Türkiye Bocce Bowling ve Dart Federas-
yonunca düzenlenen müsabakalarda derece 
alarak İspanya'da 3-6 Ekim'de yapılacak 
Bocce Patenk Avrupa Şampiyonası'na git-
meye hak kazanan Alaçam Şadiye Muzaffer 
Turhan Anadolu Lisesi 10. sınıf öğrencisi 
Kır, okul bahçesinde kendi imkanlarıyla 
yaptıkları bocce sahasında antrenmanla-
rını aksatmadan sürdürüyor. Kır,  yaptığı 
açıklamada, bocce ile ortaokulda tanıştığını 
söyledi. Bocce sporunu tanıdıkça sevdiğini 
ve antrenmanlarla her geçen gün daha da 
geliştiklerini anlatan Kır, "Derecelerimiz gün 

geçtikçe artıyor ve devam edi-
yor. En son nisanda yapılan 
Türkiye Şampiyonası'nda 
takımlarda birinci olduk 
ve Ankara'da yapılan 
milli takım seçmesin-

de dereceye girdim. 

Bocce sayesinde yeni yerler ve yeni şehirler 
gördüm, yeni arkadaşlıklar edindim ve daha 
fazla maç yapma tecrübem oldu." ifadelerini 
kullandı.

"BOCCE BENİM 
ARTIK HAYATIM OLDU"

Boccenin hayatına disiplin getirdiğini ve 
her geçen gün yeni şeyler öğrendiğini belir-
ten Kır, "Sabah sekizde uyanıyorum, sonra-
sında hafif bir kahvaltı yapıp antrenmanlara 
geliyorum. 11.00 ya da 12.00'ye kadar çalı-
şıyoruz ve bu zamanda sıcaktan çok etkile-
niyoruz çünkü sahamızın üstü kapalı değil ve 
bazen yağışlı oluyor. Öğleden sonra yine ant-
renmanlara geliyoruz. Genelde akşam oldu-
ğu için zorlanıyoruz ama yine de çalışmaya 
devam ediyoruz." diye konuştu. Çalışmadık-

ları zaman derece gelmeyeceğini 
bildikleri için yoğun çalıştık-

larını aktaran Kır, "Bocce 
benim artık hayatım oldu, 
vazgeçilmez benim için 
artık. Yani o olmadan et-

kinliklerim veya sosyal 
aktivitelerim yok. 

İlk defa uçağa 
bineceğim 

ve ilk defa 
İspanya'ya 
gideceğim, 
yurt dışına 
ilk defa 
çıkacağım 
ve orada 

takımımla birlikte şampiyon olmayı hedef-
liyorum. Ekimde yapılacak İspanya şam-
piyonasındaki önceki ablalarım gibi ben de 
takımımla birlikte Avrupa şampiyonu olmak 
istiyorum. İstiklal Marşı'mızı orada altın ma-
dalyayla söylemek istiyorum." şeklinde görüş 
belirtti. Bocce Milli Takımı Antrenörü ve Ala-
çam Şadiye Muzaffer Turhan Anadolu Lisesi 
Beden Eğitimi Öğretmeni Gökhan Bozdemir 
ise okullarında 3'ü milli 60 bocce sporcusu 
bulunduğunu söyledi. Bozdemir, Eda ile be-
raber okul öğrencilerinden Görkem Duran'ın 
da İspanya'da yapılacak Avrupa Şampiyona-
sı'na gitmeye hak kazandığını belirtti. Hedef-
lerinin Avrupa şampiyonluğu olduğunu ve 
bu yolda yoğun bir çalışma yürüttüklerini dile 
getiren Bozdemir, şöyle devam etti: "2022 
yılında boccenin petank dalında Avrupa şam-
piyonluğu almıştık, bu Türkiye tarihinde bir 
ilk. İnşallah bu başarıyı tekrarlamak istiyoruz. 
Eda ile beraber bütün sporcularımız yıl içe-
risinde büyük güçlüklerle antrenman yaptı, 
soğuk, sıcak demeden çok özveride buluna-

rak çalıştılar. Bizim çocuklarımızın hepsi köy 
çocukları ama çalışan, çok emek veren köy 
çocukları ve bir şeyler yapmak istiyorlar. Yani 
bir yere gelmek istiyorlar bir yere gelmek 
için de en büyük araç spor. Spor sayesinde 
üniversitede farklı bölümlerde okusalar dahi 
spora devam eden öğrencilerimiz var, spor-
cularımız var. En büyük arzumuz alamadığı-
mız, bundan önce hiç alamadığımız bir dün-
ya şampiyonluğunu Türkiye'ye getirmek." 
Alaçam Şadiye Muzaffer Turhan Anadolu 
Lisesi Müdür Yardımcısı Fatma Kulleş Çele-
bi de Bocce Patenk Avrupa Şampiyonası'na 
okullarından 2 sporcu yolladıkları için gurur 
duyduklarını söyledi. Çelebi, "Öğrencilerimiz 
Alaçam'ın köylerinden geliyorlar ve çok zor 
şartlar altında burada antrenmanlarını ya-
pıyorlar. İşte kışın açık alanda hava şartları 
yağmur, çamur, soğuk oluyor. Yazın yine 
sıcakta, günde iki antrenman yaptıklarını biz 
görüyoruz. Onları her zaman destekliyoruz. 
Öğrencilerimize şimdiden başarılar diliyo-
rum. Yollar açık olsun." diye konuştu.  n AA

Bocce Milli Takımı oyuncusu Eda Nur Kır, İspanya'da düzenlenecek Bocce Patenk Avrupa Şampiyonası'nda Türkiye'yi temsil 
edecek. Kır, yaptığı açıklamada, bocce ile ortaokulda tanıştığını ve profesyonel olarak hedefinin daha da artacağını söyledi

Hedefi Avrupa şampiyonluğu

Türkiye Basketbol Ligi'nde 
mücadele eden Konya Büyükşe-
hir Belediyespor'un pilot takım 
görevini yürüten Konya Gelişim 
Spor, kulüp başkanları teknik 
heyet ve oyuncularla birlikte 
Meram Tavusbaba Kafem'de 
bir araya geldi.  Yönetim Kurulu 
Üyeleri; Şükrü Koyuncu, Yavuz 
Kızılaslan, Alper Oral, Harun 
Yiğit, İsmail Tanoğlu ve Malik 
Külahcı ile birlikte teknik heyet, 
sporcuların katıldığı buluşmada 
kulübün bu yıl ve gelecek yıl he-

defleri konuşuldu.  2024-2025 
sezonunda Türkiye Basketbol 2. 
Ligi'nde mücadele edecek olan 
Konya Gelişim Spor’un  altyapı 
ile A takım arasında köprü gö-
revi göreceği ifade edilirken, 
gelecekte Konya basketbolunun 
temel taşlarından biri olacağı 
vurgulandı. Ayrıca bugüne ka-
dar verdiği değerli destekler-
den dolayı Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay’a teşekkür edildi."  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

A Takımına köprü 
olacak
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Konyaspor'un eski hocasına çirkin  saldırı!
Geçtiğimiz sezon TÜMOSAN 

Konyaspor'da görev yapan Sırp 
çalıştırıcı Partizan Teknik Direktörü 
Aleksandar Stanojevic, Kızılyıldız’a 
4-0 mağlup oldukları maçın ardın-
dan taraftarın saldırısına uğradı. 
Sırbistan Ligi’nin 9. haftasında 
Partizan, konuk ettiği Kızılyıldız’a 
4-0’lık skorla mağlup oldu. Müca-
delenin ardından Partizan tarafta-
rı, teknik direktörleri Aleksandar 

Stanojevic’e saldırı düzenlendi. 
Soyunma odasına yapılan saldırı-
nın ardından Sırp teknik adamın, 
çıktığı basın toplantısında yüzünde 
birkaç bölgenin sarılı olduğunu göz-
lemlendi. 50 yaşındaki çalıştırıcı, 
basın toplantısında yaptığı açıkla-
mada, taraftarın soyunma odasının 
camlarını kırdığını ve içeri attıkları 
yabancı cisimlerin kendisine isabet 
ettiğini söyledi.   n SPOR SERVİSİ

1922 Konyaspor’dan 
sponsorlara teşekkür

Nesine 3. Lig 3. Grupta mücadele eden Yapalı İnşaat 1922 
Konyaspor’un 2024-2025 sezonunda formalarında forma göğüs, 
forma sırt ve forma şort sponsorlarına Resmi X Hesabından ya-
pılan paylaşımda teşekkür edildi. Yapılan açıklamada şu ifadele-
re yer verildi, “UYSAL OTOMOTİV İLE DAHA GÜÇLÜYÜZ! Yapalı 
İnşaat 1922 Konyaspor’umuzun, 2024-25 sezonu forma göğüs 
sponsorumuz Uysal Otomotiv’e teşekkür ederiz. GÜVEN BORU 
İLE DAHA GÜÇLÜYÜZ! Yapalı İnşaat 1922 Konyaspor’umuzun, 
2024-25 sezonu forma sırt sponsorumuz Güven Boru’ya teşekkür 
ederiz. ÇELİKKAYALAR İLE DAHA GÜÇLÜYÜZ! Yapalı İnşaat 1922 
Konyaspor’umuzun, 2024-25 sezonu forma şort sponsorumuz Çe-
likkayalar AVM’ye teşekkür ederiz.”   n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Gelecek, Akademi’de!
Konyaspor Akademinin TFF 

U19 ve U17 Elit Liglerinde müca-
dele eden takımları bu sezon elde 
ettiği başarılı sonuçlarla adından 
söz ettiriyor. U19 ve U17 Elit Lig-
lerinde mücadele devam ediyor. 
5. haftası geride kalan U19 Elit A 
Ligi'nde 13'er puana sahip Gala-
tasaray ile TÜMOSAN Konyaspor 
zirveyi paylaşıyor. İlk 5 haftada 4 
galibiyet ve 1 beraberlik alan ye-
şil-beyazlı takım yarın deplasman-
da Antalyaspor ile karşılaşacak. 
Hasan Subaşı Tesisleri’nde oyna-
nacak karşılaşma saat 14.30’da 
başlayacak.

KONYASPOR LİDER 
GALATASARAY’A KONUK OLACAK

U17 Elit A Ligi'nde ise 7. hafta kar-
şılaşmaları sonunda Galatasaray 18 pu-
anla ligin tepesinde. Konyaspor U17 Ta-
kımı ise 13 puanla 4. sırada bulunuyor. 
7 hafta sonunda 4 galibiyet, 1 beraberlik 
ve 2 mağlubiyet yaşayan yeşil-beyazlılar 
28 Eylül Cumartesi günü deplasmanda 
lider Galatasaray ile karşılaşacak. Florya 
Metin Oktay Tesisleri’nde oynanacak 
karşılaşma saat 15.00’de başlayacak. 
Konyaspor U17 Takımı, İstanbul’dan 
galibiyetle dönmesi halinde zirveye ortak 
olacak ve 5 puanlık farkı 2’ye düşürecek.    
n SPOR SERVİSİ

Konyaspor Akademinin TFF U19 ve U17 Elit Liglerinde mücadele eden takımları bu sezon elde ettiği başarılı sonuçlarla adından 
söz ettiriyor. 5. haftası geride kalan U19 Elit A Ligi'nde 13'er puana sahip Galatasaray ile TÜMOSAN Konyaspor zirveyi paylaşıyor.
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Konya’da şampiyon okullara destek
Konya’da 2023-2024 eği-

tim öğretim yılı “Okul Spor 
Faaliyetleri Türkiye Şampiyon-
ları”nda dereceye giren okul-
lara Gençlik ve Spor Bakanlığı 
tarafından spor malzemesi 
desteğinde bulunuldu. Konya 
Büyükşehir Belediyesi Spor 
ve Kongre Merkezinde düzen-
lenen spor malzemesi dağı-
tım törenine Konya Gençlik ve 
Spor İl Müdürü Birdal Öztürk, 
Konya İl Milli Eğitim Müdürü 
Murat Yiğit ile Okul idarecileri 
ve öğretmenler katıldı.  Konya 
İl Milli Eğitim Müdürü Murat 
Yiğit,  yaptığı konuşmada, ço-
cuk ve gençlerimizin akademik 
başarılarının yanı sıra, sportif 
faaliyetlerde de elde ettikleri 
başarıların, onları geleceğe 
her açıdan donanımlı ve yetkin 
bir şekilde hazırladığını söy-
ledi. Okul sporlarında başarı 
elde eden öğrencileri tebrik 
ederek Konya Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğüne ve emeği ge-
çen herkese teşekkürlerini 
iletti. Konya Gençlik ve Spor 
İl Müdürü Birdal Öztürk de 
yaptığı konuşmada Gençlik ve 
Spor Bakanlığının okul sporları 
faaliyetlerine verdiği öneme 
dikkat çekti. Konya’nın bu faa-
liyetlerde çok iyi bir konumda 
olduğunu ifade ederek paydaş 
kurum olan Konya İl Milli Eği-
tim Müdürlüğüne teşekkür etti. 
Konuşmaların ardından malze-
me dağıtım töreni gerçekleşti-
rildi.”  n SPOR SERVİSİ
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